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Call 2808: On June 27, 2006, 2 custorner asked Kang whether he had a “new one™
{prostirute). Eang agked when the customer had last visited the brothel, and the customer
said e was there two days carlicr. Kang replied, “They nre the same, but a new one will
come on July Ist”™

Call 2217 On June 27, 2006, Kang told a customer that he has “three girls
onight” and described themn as an “iniernacional buifer,”

Call 2907: Op June 28, 2006, a costcimer asked Kang whether there were any
othcr customners ai the brothel. Kang stated that there was one Vielnamese customer there
at the time. The caller stated that be would vizit the brothel later, because he did “not
want to be geen.” Kang assurcd the caller that the customer at the brothel dsd not know
him, and that he wes “in the toom™ with a prostitute $0 he would not see the caller. The
caller sgread to “come up” to the brothel,

Call 2922: Om June 28, 20046, a customer asked Kang whether he ran o “massage
place.” When told by Kang that the price was $120.00 “par hour,” the customer said thar
was “expensive” and asked what iype of “service™ was provided. Kang replicd,
“everything,” refoming 10 #cxual activity. The customcr asked whether “they (prostioics)
po out or siay in,” and Kang told the customer to “come over™ to the brothel. The
customer asked whether it was okay for him io bring another person with him. Kang
replied, “no problem,” and encouraged the customer to bring up 1o five additional
customers with him. Whea asked whether it was “absolutely safe,” Kang assured the
customer thal it was, meaning that the customer woald not be arrested or atherwise
detected by law enforcement.

Call 2056: Om June 29, 2008, a customer asked Kaog, “How is averythiog?™ Kang
told the customet, “1t*s #ill the same,” referring 1o the fact that the same proatinutss wers
working st the brathel. Kang satd new prostitutes would amrive on July 1=t and July 2rd.

Call 3011: On July 5, 2006, a customer asked Kang what type of “seafood™
(prostitutes) he had, Kang stated there was Vietnamese, Chinese, and Korsan.
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Call 3070: On July 6, 2004, a cuslomer asked whether “the Vieinamcese girl” was
still at the brothel. Kang stated that she was. The customer said he would be at the

brothael in five minutes.
Call 3072: On July ¢, 2006, a customer asked Kang whether there was any “new

nerchandiss” (proatiniles). Kang siated chat “they are atill” Chinese, Yiemamese, and
Koremm. The custonner asked Kang to tell the “Viethamese™ to wait for him.

Calls 3103, 3115: On July 7, 2006, a customer asked Kang whether the “listing
wag delicipus.™ Kang eaid the *listing”™ was “kimchee, bonmofui, and kuog pac,” and
lzter clarified that he meant the prostinites were Korcan, Victnamcse, and Chincse.
Another castomer asked Kang which “course™ {proatimte) was barter. Kang stated that he
would pick the Chinese prostitate because “it’s tender.”

Calls 3198, 3210: Co July 3, 2006, 2 costomer told Kang that be left his wallet m
“the Chinese gitl’s room ten mimates ago.” Kang stated that “she is working night now™
{servicing a cusiomer) but that he would check “after she's done.” Later, Kang advised
the customer that he could not find the waller

Calls 3220, 3324: On July 8, 2006, a customer called Kang and identified himself
as one of Kang's “old customers 1 Porttand,” refeonng to when Kanyg operated a brothel
in Portland. The following day, the cusiomer called back o arange 1o visit Keng's
brothel. Eang told the costomer that it was the “same price as Portland” and that
“sahisfaction 15 guarantesd.”

Call 3243: On July 8, 2006, one of Kang's regular cuslomers atked whather he
could bring an *Amenican”™ {Caucasian) friend o the brothel. Kang refused, stating, “The
pirtz don®t like Amwrican.” Based oa my aining and experience, I believe that Kang
rejects Caucasian customer because be fears they may be undercover law enforcomont
agents.

Call 3401, 3429: On July 10, 2006, a customer asked Kang when the “new
shipment™ (new prostituies) would come in. Kang staled thal two new prosiimies (who
wete Keorean and Chinese) would arrive the followimg day, and that 3 new Thai prostitute
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I | would arnive in twao days. Later thei day, Kang told anolher custoner that he had “a (all
2 | Korean and big booty Clhinese™ prostitute.

3 Call 3590, 3514, 3542 On July 11, 2006, Kang told a costomer that he was in the
4 | process of picking up a Chincse prostitule at the airport. Later that day, Kang told

5 | customers that he had two new progtitutes, who were Chincse and Korean, and that bhe

6 | glzo hud a third prostitute, who was Taiwansse.

7 Call 3639 On July 13, 2006, Kang told a customer named “Andy” thar be had
& | “throc now gids,” who were from China, Korea, and Thailand.
b Call 3792: On July 14, 2006, a customer asked Kang whether the “massage

to | service” included sexual activities. Kang scolded the cusiomer for raising that subject
11 | over (he (elephone, and said 1t was “difficull” to answer thal question. The customer
12 § asked whether this topic should be discassed when he arrived at the brothel, 10 which

13 | Kang rosponded in the affirmative,

14 Call 3982: Ou July 16, XW6, Kang told a customer that he bad thece prastituies
15 § who were Korean, Chinese, and Thal. Keng further stated that the Kerean was “new,”™
15 Call 3988: Cn July 16, 20048, a customner ssked Kang whether it was “safe”

17 § cotne 1o the brothel. Kang assured b thal it was, but also siated that the cuslomert had
1& § the option "“nof 1o come™ if he was woeniod about i (being amested).
I Call 4163: On July 19, 2006, & customer asked what opes of prostinucs Kang had
20§ wvailable that day, Kang sizted that ho had “Kimchee” {Korgan), “Pad Thai™ (Thai), and
21 | "Dimsum™ {Chinese). The customer asked when “Bun Mo Fui'” { Vielnamese) wonld be
available. Kang stated, “muybe next month,” but explained that Vietmamese gitls are
“tricky” because they “don’t show up™ and they “lic 100 much.”

Calb 4121: On July 19, 2006, a customer asked whether Kang's “place” offets
“shoot the canon service” {sexual intercourse). Kang scolded the customer for asking that

oWk BH

question over the telephone, end suggested that the cusiamer find 8 more “decent way™ to

i

ask the same thing. The customer apologzed to Kang,

ta
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Call 427%: On July 20, 2006, a customer asked whether Kong had any Vietnamese
prostitutes. Kang stated thed be might bave some next month, but for now he had Korsan,
Chinese, and Thai prostitutes, who were “the same girls as last week.,” The customer
stated he wonld check back with Kang for a Viemamese prostitute in the firtare.

Call 4306: On July 20, 2006, a customer named “Aklily™ called Kang and
reminded him that he was “the African Black puy.” Aklilu told Kang that he had a fricnd
getiing mamed, and asked whether Kang “did bachelor partics.” Kang stated that he did
not. Akhlu then asked whather Kang had 8 "better Jookomg lady,” bacause he was nol
happy with the ong he had about two or three weeks ago. Aklilu remmded Kang that he
was charged $150.00 instcad of $120.00 because he was black, Kang assured Aklilu that
he has “a benter one” {prostiute) this lime, Aklilu staled he would be af the brothel later
that night. He again asked wheiber Kang would *hook him up" with “private dancers”
for the bachelor party. Kang siated, “"We will 1alk when 1 see you. Don'i talk on the
phone.”

Call 4363: Cm July 21, 2006, Kang adviscd a custoroer that he had a Thai
prostiluie, "a new Chinese,” and “after 2:00 p.m. snather new Korean will arvive.,” The
cuztoiner eompliined that be “had the Thai three tmes alresdy,™ Kang assured the
customer that the *Thuat gid will leave tomomow.”

Call #4371, 4391: Om July 21, 2006, Kang told customers that he had “three now
ones -- Chimese, Korcan, and Thai,” and that they were “pretty good.™ One customer
ssked for more information about the Chinese prostituie. Kang stated that she was
“young” and "from Beijiny.” The custorney apreed 1o come to the brothel later that night.

Calls 4415, 4417 On July 21, 2006, 3 now customer callad and asked Kang
whether be could come to the Brathel. Kang asked whether he had baen to the brothal
befors. The cosiorner explained that he had not, but he gat the phone numbear from his
friend named “Santac.” Kang refuced 10 allow the new costomer to vigit the brothel unal
Santao called 10 vouch for him.  Approximately twelve minutes leter, Saotao called Kang
on behalf of the new customer, Kang told Santao to have the customer go o the old
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brothel location, and then call Keng. | believe that this was a (a5t by Kang to make sure
Santao was, i fact, at old sustomer who knew the previous location of e brothel.

Call 4551; On July 23, 2006, a customer referred to Kang as *Captain,” and asked
when “the new fishes (prosfitutes) are coming.” Kang stated that they were already there,
and that "ome 15 salmon and the other is suna, which are good and fresh.” Kang told the
customer to “get some wasabe and they are ready o cat.” The customer stated thar he
would iry to stop by later that might.

Call 4.551: On July 23, 2006, a customer asked Kang whether he had any
Vietamese “girs”™ {prostiluies}. ¥Xang stated that he currently had one Koresn and one
Chinese prostitute, and that be may get a Yiemamese prostitute next month, Kang
deseribed the prostitutes as “young, about 20 or 21." The cusiomer stated that he visited
Kang's brothel about gix manths ago, Kang told him that he stll charges $120.00.

Calls 4635, 4641, 4643 Om July 24, 2004, a customer asked Kang whether “his
friend" could be with “both girls simultanccusly,” Kang asked whet cthaicity the friend
was. The customier stated thel the fosnd was Asian. Kang sawd he would “ask the girs"
whether “they would do it” Later, Kang advised the customer that the “Korean said
okay,” bat the “Chinese said no."

Call 4711: On July 25, 2006, at 1319 a.m., Kang told a ¢ustomer that “Littls
Beijing (a Chincse prostitute} can’t taks anymore customers™ becanse “it burts.”

Call 4757 On July 25, 2006, a customer asked Kang whether he had any
Vietnaroese proctinttes. Kang stated that he would have 2 “Vietnamese gil" on August 2,
2001.

Call 4827: Oo July 26, 2006, a customer asked whether Kang had any "new girls.”
Kang asked when the costomer had Yast been at the brothel. The customer stated be was
there “one weck ago,” when Kang had ““a Thai and a Korean.” Kang stated that he had a3
Chinese end 5 Korean now,” and that *they are both voung and good.” Kang assured the
customer thet he "changed the girls” since the last time the customer was at e brothel,
because he “changes girls om the lst, 11th, and 215t of each month.” Kang encouraged
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the custoaner to “come check them out.™

Call 4834: Oun July 26, 2004, Kang told a customer thet he would have anew Thai
prostimite on July 28, 2004, and “anciher new one” on August 2, 2004,

Calls 4891, 4914, 4978, 5077: On July 27 snd 28, 2006, Kang told oostomers that
a new Thai proatinute would smive on July 28, 2006, and that the Chincss prostitote was
leaving the brothel on July 30, 2006, On July 29, 20046, a customer asked whether the
“nevw merchandise” mrived. Kang eonfiroed that 2 new Thai prostitute arrived and tha
she was “preny good.™

Call 4398: Cn July 27, 2006, a customer complained to Kang that although the
“Chinese girl” had a very good figure and was very "pretty, sweet, and young,” she
“lacked emotion.” Kang tokl the custormer that was a good thing.

Call 4994: On July 28, 2006, Kang explained 1o 8 new customer that “the first
timc" he visited the brothel Kang would meet him *in the market,” referring to the Seattle
Supermarket, the location &1 which Kang frequontly meets customers prior to escorting
them to his brothel. Kany further stated, “The second tine you can come straight” (o 1he
brathel). Keng also sommented, “T don’t like o say 100 much on the phone.”

Calls 5102, 5131 On July 22, 2006, Kang told customers that “the Chinese girl™
{at his brothel) waz leaving on July 30th, and *'Lhe Korean™ was leaving on July 31st.
Kang funther stated that & new Victmamese proatitute would arrive on Angust Ist and a
new Korean prastitute would arrive on August 2nd.

Call £244: On July 31, 2004, a customer who was looking for the brothel told
Kang that hc was “at the old place in back of the school.” Kang told the customer that the
brothel hud been there “ove yeur ago,” bul had since moved 1o Beacon Hill. Fang told
the customer (o & to the Seaide Supermarkel and call back.

Call 336%: On July 31, 2006, Kang wld & customer that “the new Thai giel”
amived the day before, and that she was “good.”

Call 5427: On August 1, 2006, 8 new customer asked Kang what the price was for
A “mwgzage.” Fang stated it was $120.00. The customer complamed that wad 100

COMPLAINT - 55 US sy s Diber
United Srates v. atal T Yk $411




12
13
L)
13
16
7

HoR B ¥ B OB

hb
r ]

Case 2:06-mj-00418-JPD Document 1-2  Filed 08/09/2006 Page 7 of 50

cxpensive, and stated that he wsually paid only $60.00 for a massage. Kang explained that
“the massage includes & girl” {sex) and asked whether e mustomer had sver “heen to 2
place like this {brothel) before.” The customer then lermimated the call,

Call 5455: On August 2, 2006, Kang told a customer that “a nsw Korean™ arrived
the day before, and "2 new Vietnamess™ would arvive later thet afternoon.

Call 3531: On August 2, 2006, Kang provided & costomer with directions to the
brothel. Kang stated, “The bouse number is 441 1," referting to the brothel address of
4411 11th Avenwe South, Scaitle. _

Call 5642: On August 4 nnd 5, 2006, Kang advised numsrous customers that he
had “new"” Visinamese, Koman, and Thai prostituics.

Call 1973 (TT1): On August 7, 2006, 2 costomer fold Kang that he heard
“information from a fnand” that made him wary of visiimg Kang”s brothel. Kang assured
ihe customer that he had besn “daing this for two years”™ and that be pays “a pralection
foc.” Kang stated that be would not bave been “able to last until 1oday™ o there was
problem. The customer steded he was concerned that “the police may come end arrest™
Kang and his customers at the brothel. Kang ended the discussion by telling the customer
that he was nol rying (o "convinee” hatn to visit the biothel.

Call 5915: On Aupust 7, 2006, a customer asked Kang what typee of “vegetables™
{prostimtes) were at the brothel. Kang stated he bed “one Vietnarmese=Chinese, one Thai-
L hincse, and a brand] new Korcan™ would armve on Awgust 9, 20046,

Call 5922: On August 7, 2004, a customer asked Kang when the current “girls™
werg leaving the brothel. Kang stated that “all three of 1hem™ woald leave {depart
Secaitle) on August |1, 2036.

H. Wiretap Calls Between Kang sad Coconspirators In Ouber Clies.

Since May 31, 2006, Kang has used TT1 to communicele with brothel operators
and brokers located throughout the United States. These callz are not summarized herein,
because some of the intercepiees may be the subjects of ongoing law enforcement
mvcsizgations. Durmg these calls, Kang ordered and attemipied to ardar prostitutes from
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brokers in Los Angeles and Now York; Kang referred prostitutes to brothe] operators m
pther cities; Kang contacted brothel operators in other cities to refer customers o the
brodtrels (when hda local customers were wraveling); and Kang discussed with other brothel
operaiors their respective brothel businesses.

¥. PENGQUAN XTE'S ROLE AS THE MANAGER OF KANG'S BROTHEL.

Pengquan Xie worked as the manager of Kang’s brothel oo a deily basis betwesn
moid-January 2005, and mid-July 2006. As described above, Xic was working as the
maansger of Kang's brothe]l when Cl#4 and C1#5 visited the brothel on the lollowing
dates: Janwary 18, 2006, Jannary 22, 2006, April 27, 2000, and May 17, 2006
Subsequent wirctapped calls indicate that Xie managed Kang's brothel every day umtil he
ket Seattle in mid-July 20046, Some of the most pertinent intercepied conversations
involving Xie are summarized below. Unless otherwise noted, the calls wers interecpted
over TT1,

Calls 54, 36: On June 1, 2006, Kang asked Xiz if he had the “covers” (cotdoms).
Xie gaid be did. Eang told Xig to “bring them {10 the brothel) tonight.” Oo June 2, 20086,
Kang instructed Xie 1o “refill the cavers in cach room.”

Call 972 Om June 2, 2006, Xie told Kang that the customer Kang *just bronght up”
10 the brothe] wanted to pay only $100.00, not the normal $120.00 fee. Kang stated that
there 15 “no way,” and that it shoeld not even “be a question.”

Call 202: On Junc 6, 2006, Kang told Xie that a “person” {(customer) was coming
to the brothel in five minutes, and that Kang was wailing for the costemer to “show up.”
Xic confirmed for Kang that the last cusiomer had lefi the brothel. 3Ge also informed
Kang that the “Kotsan gidd” (prostiture) wanted 10 stop workmg at the brothel becanse
“sha's 100 tized.” Xie said that be lold the prostitute b3 wait until Kang remmed to the
brathel, 50 she could discuss the matier dircetly with Kang.

Call 283: On hune 8, 2006, Kang asked 3= whether "ihoy” {austomers) Joit yet,
Xie replied, "no.” Kang advised Xie that *more people” (¢ustomers) would be coming to
the brothel, and that Kang would go o the supetmarked and wait for them.
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Call 320; On Junc 10, 2006, at 2:20 2.0n., Xie called and asked Eamg whether he
should “¢lose or not.”™ Kang told Xie to “close” (the brothel).

Call 325: On June 14, 20006, Kang asked Xic whether the “Malaysian girl" was
wotking or not, reforring to whether a Malaysian prostitute was currently servicing a
modtomer. Xie siated that she was not working, and pur the Maleysian prosiinate oo the
telephone. Kang and the prostitote discussed a cellular telephone plan Kang was
congidening purchasing for her.

Call 367: On June 11, 2006, Xie called Kang and stated that a customer of the
“Thai girl” bad an “argument and didn*t pay.” Xie put the cusiomer on the phme. The
cuslomer explained to Kang that the progtitute only gave him “treenty minutes” amd then
stopped before he was satisfied. Kang told the customer to give the phone back to Xie.
Kang then tald Xie to put the “Thai girl” on the phone. She then gave her account of the
incident. Kang told her to stop talking to the customers so much, and “fust do it"” (engage
in g2% with the castomers).

Call 371: On Juns 11, 2006, Kang asked Xie how many “peoplc™ (customers)
wore waiting in the brothel. Xic stated that “four people™ were waiting and “thres peogle
are doing,” indicating that thres customers wers being serviced by the prostitutes. Based
on this conversation, 1 beligve that & total of seven customers wore in the brothel af that
Time.

Call 567 (TT1); 1790, 1792 {TT2); On June 15, 2006, Pangquan Xic advised
Kang that there was a black cugtaroer i the brothel, and cne of the prostitutes refiused to
service him. Eang said that be would “talk with the gud." Shorfly thereafter, the black
customer nsed Pengquan Xie's celluiar tefephone to call Kang at TT2. Kang told the
customer that one of the prostitutes {"the tall one™) arily has sex with Asian customers.
Howcver, Kang staled that the other prostitnie (“the short one™ will “do it with kim™
(have sex), ban only for the higher price of $150.00. The customet agreed to pay $150.00.
Kang then asked the customer to band 1he phone to Xie. Kang told Xie o ask the
prodtitute if she would scrvice the black customer for $150.00. Xic told Kang to talk io
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the prostitwic dircetly, and he handed the phone to the prostitote. Kaog asked her if shie
would service the black customer for $150.00, and she agreed to do so. Approximately
37 minutes later, the customer called Kang and thanked b fof the “favor.” Kang told
the customer to call in advance pext hime.

Call 596: On June 16, 2006, Kang advised Xic that “the gir is here™ (refeming toa
prostitule Kang just picked-up at Sea-Tac Airport}, and that she would be “there" {the
brothel) in Iwenly minuies,

Call 608: On June 16, 2006, Xic told Kang that be was concemed about o
Taiwanese customer who just left the brothel. Xie asked how the customer got Kanp's
photre mumber. Kang explained that the customer saw it in Kang's advertisemnent m the
newspaper. Xie said that the customer was “strange,” because “he asked many questions,
aven things he shouldn't be asking, he asked a lot!™ Kang asaured Xie tha “it's okay,”
because he knew the customer. Kanp agreed, however, that the cuciomer asked 1oo many
questions. 3ie continued to express concern, explaming: “He asked the girls many
questions, too . . . [bke] how many custemers per day. So many quesiions! He even
agked how many rooms are there, [and] bow big are the rooms." Xie advised Kang, “Just
be careful,” Kang replied, 1 know." Based on this conversation, and on my waining and
oxperience, 1 balisve that Xie was concerned thal the Taiwansse customer may be an
undercaver police officer,

Call 636: On Junc 18, 2306, Xic told Kang that they needed mouth wash and bath
wash for the brothel. Kang said he wouid purchase more the following day.

Call 7010: On Jume 23, 2006, while Kang wasz driving 1o Sea-Tac Alrpon to meet
an armving prosttutz, he called Xie and stated that “the pifl” would arrive in fifteen
minutes. Kang instructed Xic to “go clean up the room™ at the brothel where the
prosotute would stay.

Calls 803, 306-07 (FT1); 2432, 2484 (TT1): On June 33, 2006, Kang had a series
of conversations with Xic, Zhu, and a customer about a Chinese man who was siiting in a
car m front of 1he brothel. Initially, they suspected that the man may be an undercover
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police officer, but they licr determined he waa one of 1he brathel customers. When Xie
irat advised Kang about the siruatbon, Xie stated that one of the customers alenied him
about & “strange” Chinese man who was sitting in a cer in front of the brothel. Xis was
cancemed bocause he saw the "person ingide the car”’ say something to & costomer exthing
ihe brothel. 300 urged Kang to find oul what happened directly from the customer. Kang
agreed to do 5o, and instructed Xae not to talk about this metter “in front of the girls™
{prostitutes). During a later call, Keng asked Xie whether the parson was stll sinimg in
the car owiside of the brothel. Xie said that he was. Keng tobd Xie to go look o the
peison to 68 i Xie rocogmzed him as & customer, Xie told Kang he did not recogniac
the man. Kang said he would be there shariby.

Kang theny used TT2 10 call the customer who reported the situation Lo Xie. The
customer wamed Kang that there was o “strange” Chinese man sitting in a parked car
outside of the brothel, who was tulking on the phone and reacdhing a newspaper, The
cusiomer said he felt “strange™ about it and he did not “go 0™ 1o the brothel. Kang
assured the customer that anyone sutside the brothel would be o cogtomer, and that if
“someonc is watching” (law snforcement officers) they would not “appear in front of the
house.™ The customer tald Kang that the Chinese man asked him “if it was good inside.”
The customer said that he replied, “T don’t know what you're tlking sbout.” Kang told
the customer that he would check it out. Later that day, Kang called the customer and
1old him to “chill oul,™ becauss the Chinese man in the car was jusi another custormer.
Zhu subseéquenily called Kang and asked whether “anything was the matier.,” Kang
asatied Zhu that “the peivoo is a customer.”

Call 895: On Junc 26, 2000, Kang r2ceived a call from g customer over TT2 (call
218). The customer told Kany that he was heading to the brothel, but was 311.00 short
on the $120.00) fee. Kang told the costomer to borrow $20 from “my guy there” [ Xic) and
pay bim back “next time.” Tmmediately thereafter, Kang used TT1 to call Xie, and stated
that “the Indien™ (the customer) would be at the brothe] soon. Kang insowcied Xie (o
give the customer 520.00 “if he does ir* {has zext with a prostilule). Kaoy seid he would
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pay Xie back later,

Call 102): On July 6, 2006, Xie called Kang and ssked him to come to the brothel
to handle a situation invelving twe costomets whao did not bring meney with them.
According Lo Xie, the custoroers asked whether 1hey could pay “next time when they
come over.,” Kang stated that e would come talk to the sustomers.

Call 1042, 1050: On July 7, 2006, Xie 1old Kang that “twe of them™ (prostitutes)
wanted pizza for dinner. Kang ovdered the pizza, and told Xie to pay for of if it arnives at
the brothel befars Kang.

Call 1128: On July &, 2006, Xie advised Kang that the “Viemamese girl™ had to
leave that doy, becauze her cloge fiend passed away. Xie stated that the prostitute was
flymg “home™ at 4:30 p.m. that afternoon, Xic ssked Kang 1o “come home™ (1o the
brothel) “in & hoeey™ (50 thet Kang could transport the prostituie to the 2iport}. Based on
this call, survcillance agents went to Sca-Tac Adrpoct. At approxmoately 4:30 pan, agents
observed Kim Huynh {who had previously been identified as “Yvonne™) waiting to board
a Southwest Aitlines flight 10 Sastamento, California. According to Scuthwest Airdines
recards, Huynh was ariginally schedueled to depart Seati?e on July 10, 2006, but 1equested
ta leave one day carlice.

V1. ZHENCG OU'S ROLE AS THE MANACER OF KANG'S BROTHEL,

For reasons vnknowt, Pengquen Xie siopped working as Kang's brothel manager
in mid-July 2006. After several failed sttempts to bire 4 replacement manager, Kany
ultmately hired defendant Zheng Qu. The following are summaries of perlinent wirctap
calls regarding Kang's scaceh for 2 new menager, and hiring of (u. Uhiless otherwise
noted, the calls were intercepted over TT1.

A. Kang's Employment Search for a New Brothel Manager,

Call 1124: On July 9, 2006, Kang called the “Fortune Services Company,” an
employment agency in Los Angeles. Kang spoke to an unidentified Asian female. Eang
explained that she previcusly referred Pengquan Xie to help him “see the house,” and
Kang asked whether there was anyone ¢lse who could do that for him in Seattle, The
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| | female agreed io find someone to replace Xie.

2 Calls 1231-32: O July 12, 2006, Kang called o additional employment

3 | agencics im Los Angeles, in an effort to find a replacement for Pengguan Xie. Kang

d | statcd that he was calling from Seattle and needed someone (o work for im. He

5 || explained that he ran a “massage center,” and wanted an Asian male, age 35-45, who

6 || knows “at keast some English.” Kanp further stated that the emplovee™s responsibilities

7 | would b “ro take care of the ladies,” inchoding cocking and cleaning. Kang offered a

£ | zalary of 32 504} for the fitel month, during which Eang statad he would train the

9 | employee. Kang stated that the galary would increase to $2,300-53,000 afier that. Kang
10 | explaincd that *meals and lodging™ are included, and that the emplovee will five in his

1i § own room. Kany stated that he needed to find a person within one week.

¥ Call 3672 (TT2): Omn July 13, 2006, Kang spoke with a customer named “Guam™
13 | who stated that he “changed his mmd" 2nd did non want 1o work sz the munager of

14 | Kang’s brothel. Guam explmned that he did not want to cookt, 30 he did not want the job.
13 | Guam suggested thal Kang get 2 woman to manage the brothel, because “they don’t mind
15 | cocking.” Kang said a woman would not be abls tohandle the customers if they are

17 | "drunk,” 20 be wanted a male manager. Later that day, Kang told defendant Thongyot

18 | Lismurai that “the guy {Guam) changed his mind,” 50 he had to “find another one” to

19 § menage the brothel.
po | Calls 1351, 1359, 1361: Ou July 17, 2006, Eang called three more employment
21 | ageneies Jooking to hire a roplacement for Xie, Kang told one of the agencies that he did
23 | not carg whether the einploves had 4 sociel semumity cand.
23 Calls 1327, 1266-67, 1372, 1377, 1379, 1401, 1410, 1412 Cn July 15-18, 2006,
24 | Kang spoke with the Li Employment Agency, which aitemped to refer an Asian wale

25 | named “Wang™ from Los Angeles to Seatile to work for Kang. Kimg offered to pay for
16 | the plage ticket, a5 long as Wang worked for a1 leasi theee monthe. Kang sesured the
77 | employment agent that his “place” (brothel) was “safe” (from law enforcement detection).
28 | The agent told Kang that he was required to pay a $100 veferral fee, 10 which Kang
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agreed. Kimg then spoke to Wang, and 10ld him the pob duties would include cooking,
cleaning, and dealimg with the customers. Kang stated that Wang would not get any days
off, but that the work was pot “hardcore.” Wang advized Kang that be would atvive in
Sealtle an July 18, 2000, at 4:41 pm. Kang went to the airport to meet Wang, but Wang
naver arrived. Kang called the employment agency to complam, amd the agant told Kang
that at the last minuee Wang received a call “from s friend,” who stated that “something
happened to the place” (Kang's brothel) in the past, so Wang did not “dare™ go work
there. (Thrs may be a reference to the raid of the Apple Spo io 2004.) Kang was angry,
and expressed frustration to the employment agent,

Calls 1419-11, 1433: On July 19, 2006, Kang recedved 2 call from anather
employment agenl, who staled that am employee named “Lee” was making armngements
to fly to Seatilc and work as Kang’s brothel manager. Kang bricfly spake to Lee aboul
his possible light ibnerary. Kang thon received a call from Lee's sister, who wanted to
know more aboul the “job descoption.” Kang stated that Lee would be cooking at a
maggage parlor, and that there are three girls. The sister cxplamed that Lee “just came™
from China and *doesn™ know much.” Shortly thercafter, Kang received & call from the
employment agenl, who slated that Lee was “afraid of going™ 10 Seattle now, because Lee
tafked to his sister.  The agent explained that Les was in the process of getling legs)
status in the United States, and was afmaid of being amrested. Kang stated that if there
were arests, it woald be his (Kang’s) problem, and not Lec™s. Kang later spoke 1o the
same employment agent, who put another prospective employee on the phone with Kang.
Kang told the employee that ibe job would entail bira cooking and cleaning “for the
gitls.”’ The employee asked whether it was “dangerous,” referring 1o the possibility of
being arrested. Kang stated that if there was any dimger, it has “nothing o do with athers,
but me.” The employes said he would think about it and call Kang back, but he never
called.

Calls 1455, 1458: On Tuly 20, 2004, Kang received a call from an cmployrment
agent, who stated that he had an employee named “John™ who was willing to take the job
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as Kang'a new brolhe] manager. As set forth below, “John™ was subscquently identified
as defendart Zheag Qu. Qu then got on the phone with Kang. Kang explained that he
ran a massage pardor wilth “three girls,” and sct forth Qu's job responsibilities. including
cooking and cleaning for the “girls.” They agreed that Keng would start Qu’s pay at
$2,500 per month, and then reise it to $3,000 per month. Kang stated that he would pay
Qu o the: first and sixesenth day of esch month, and that Qu would Bave his owmn rogm in
which (o Live at the brothel, Qo laesr called Kang to 1ell him that he would fly from Loz
Anpeles to Saattle, amiving on July 22, 2006, a1 5:15 p.on. Kang 10ld Qu to call him when
he arrives, so that Kang could meet him at the girport.

B. Wiretap Calls Camcernmyg Zhetwe Qu.

Calls 1517, 1529, 1530, 1532, 1541: On July 22, 2006, Kang sranged to meet Cu
at SeaeTac Airpont. Qu confinmed that he would srrive on a plane from Los Angeles at
515 pm At 5:20 p.ov., Qu called Kang and stated that ho had arrived, and was waiting
for his luggage, At 330 p.m., survcillance agents observed Qu waiting ouiside at the
artivals area. Ou was ideotified through aicline records, which listed bim as a passenger,
by the tags on his loggage, which lisizd his name. At 330 p.mn., agents obzerved Kang
arrive at the airport in his silver Honds Odyssey. Qu entered the vehicle, and Kang
departed the airport. The follewing day, July 23, 2006, Kang told a frignd that he had “a
new peraan from Los Angeles™ helping hivn at the brothel, and ihat Kang wos “traning™
the "new guy” {refetring 1o Qu).

Call 1542 O fuly 23, 2006, at 2:45 a.m_, Qu told Kang that two people
{customers) were knocking on the brothe] door, asking for Kanp. Kang advised Qu to 1211
them “the place i5 cloged.” Qu then repeated o the customers that the place was closed,
and saul thoy could “come back tomorrow,”

Calt 1637 On July 246, 2004, Kang i0dd a friend that there were “a whoele bunch of
cuslomers” {at the brothel}, and that he was “busy meining the new guy,” referring lo Qu.

Call 3455 (TTZ): Cn August 2, 2006, Kang told a customer that be (Kang) was st
the airport, bul “someone was there {at the brothel) to open the door™ for the custorner,
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refernng to Cu being present gt ¢he hrothel and working as the manager.

Call 1797t On August 2, 2006, Kang told a friend that “the new person [he) just
hired does no cook well,” referring to Qu. Kang stated that he had to show Ou “what io
dn."

Call 193k Ou Aoguost 6, 2006, Kang told an associate that he recently hired
someans 0 take care of the store,” referring (o Qu's job as the new brothel manager.
Kang stated that Qu's “working hours™ were noon to 2:(H a.m., and that the job included
*eooking and cleamng.”

Call 1949: On August 7, 2006, Kang called the employment agency that referred
Qu. Kang stated that he was “oot satisficd” with Qu, and wanied “a pew person.” The
employment agent agreed 1o find someons ¢lse (o refer to Kang. O the same day, Kang
called other emiployment agencies in an effont 1o find a replacemont for Che.

C.  CI#'s Vit 1o Kang®s Brathel on Awgust 4, 2006,

On August 4, 2006, at approximately 430 p.m., CI#4 visited Keng's brothe] for
the purpoge of identifying Qu as the brothel manager. CT84 called Kang at TT2 o
arrange the visit, although Kang was not present when CIR arrived at the brothel. When
he arrived, Ou opened the door and let C[#4 inside. CT#4 subsaquently identified Qu by
reviewing a snrveillance photograph of (u taken at Sea-Tae Airport oa July 22, 2004,
Accordmg to CT#d, there were two prostinntes working af the brothel. Qu poinied out the
prosimtes and stabed, “We have Thai end Korcan,” CTH#4 subsequently identifiad the
prostitutes as Mijin Mun, by reviewing Mun's driver's licenss photograph, and “Ange. "
by revicwing surveillance photogriphs of Angie arriving at Sea-Tac Airport on July 21,
2006, CL#4 told Qu that he would “come back later,” and then departed the brothel. On
his wray out, Cl#4 saw Kang entering the brothel. Later that night, CTH4 went back to
Kang's brothel. He observed Kang, Thongyot Liamurai, and Qu working ar the brothel.
According o CI#4, Liaowrs was wearing *strect clothes™ and did not appear to be
warking ag a prostitute.
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wuld

vIl. ZHENHUALIU'S BROTHEL.

F: A.  [mvestigation of Zhedkoa Lie aud Liancheng Ning at Liu’s Brothel,
3 It the Fall of 2005, CHd provided information to the SFD abowt a brothel which
4 (| was operating 21 4423 South Myrtle Srreet, Seanle. According to CI84, the contact phone
3 || oumber for the brothe] was (206) 5399852, Through subscquent investigation, CTIwd
6 | learned that an Asian male who used the name “Jo Jo™ operated the brothel. CH4
7 | subsequently positively identified “Jo Jo" as defendimt Zhenhua Liu, after reviewing
g | Liu's Waghington Sdate driver's license photograph. As set fonth below, surveillance
9 | officers frequently have observed defendant Liancheng Niog af Liv's brothel, and have
10 | seen Ning transpor! prostitutes betweon Liu’s brothel and Sea-Tac Adrport oo multaple
11 | cecasions.
12 On Movember 7, 2003, at the divection of law enforcement officers, C1# called
13 § (206} 5999852 and spoke to L. CH rold Liw that he wanted 1o visit Lin’s brothel. Lin
14 § instructed CI¥4 fo mect him al the Viet Wah market in Sealtle. Liv armived at the Viet
15 | Wah driving a gold Honda Accord (Washiogton heanse plate 188-TVE), which is
15 | registered under Lin's name, Liu instructed CT#4 to ge1 imio Lin’s vehicle, and then he
17 | drove CI#d to the brothel at 4425 South Myrtle Street (hereinafter the “Myrilc Street
18 | brothel™). Puring the drive, Liv infoemed CL¥4 that there werc two prostitutes working 2t
19 | the brothel. Liu described the prostitutes as “Kim Chee” {Eorean) and “Beijing™
20 | (Chinese). Althe brothel, CT24 obscrved the two prostituizs. Liu instructed Clit4 to
3| | choose a progtitite, and pay the $120 fee directly to her. CI3d mat with the Koresan
22 | prostitute. She told CLW4 that she had been in Seattle for two ot Three days, and that she
23 | had previously becn in California, where she would retom in five days. Based on my
waining and experience, this eavel pattern is consistent with Asinn prostimution rings chat

2 ¥

have previotsly been imvestigated and prosecuted in this District and elsewhere, In that
26 | the female prostinges rotate from brothel to brothel {city 1o city) approximately every ten
27 | 1o fouricen days. Afler CT#d met with the prosgiute, Liv drove him back to the Viet Wah
28 § in his gold Honda Accord.
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On December 20, 2005, st 2:46 a.n., surveillance agems obgerved 1wo Asian
males and a young Asian {emale depart the Mymtle Sirect brothel in a vehicle and dave a
few blocks. Then onc of the men and the fernale entered a different car and drove back
toward the brothel, A SPD officer conductsd a traffic stop on the vehiels, for the purpase
of identitying the occupanis. The Asian male was identified as Chun Kwan Lamn, whose
rale in the brothel spemtion is unknown. The Asien Bomale was identified a8 Young Hee
Les, who was subsequenty identified as a prosiitute working at Liu's brothel {as
dezcribed below). Inihially, Lee stated that she was *vigiing a frisnd in Seattls™ and that
her identificeiion was at her “friend’s™ houge. The officer followed Lee back to the
Myrtle Street brothel, where Lee retricved her California driver’s license. Lee also
showed the officer a plane ticket for her return trip to Log Angeles on Alaska Airincs on
Discermber 23, 20035,

On December 22, 2005, CI#4 visited Liu's Myrile Street brothel. To arrange the
vigit, CT#4 called Liu at {208) 599-9852, When CI#4 first amived at the brothel, Liv was
nof present; however, Liv amived ten minutes later. T4 met with 8 Korean prostitute
who uacd the name “Billic.” CH4 subscquently sdentified "Bithe" as Young Hee Lec, by
reviewing her California doiver™s license photograph. Les told CI#4 (hal she wag from
103 Angeles, she had been in the Linited Statés for eleven months, and she had » visas
which lusted for rvo vears. Les funther stated that she would be leaving Seattls the
following day. Ad the end of their meeting, CI#4 paid Lee 3140, and then depanicd the
brothel, On his way out of the brothel, Liu thanked CI#4 for his baginess, and asked bum
to “come back later.” CI#4 overheard Liu telling other customers thet a “new girl™
{prostituts) would amive on December 24, 2005.

Cm December 23, 2003, police officers conducted surveillance at the Myrtle Strest
brothel, in antickpation of Young Hee Lee's deparmure. When (hey arrived, officers
abserved a Nistan Sentra {Wazhington license plate 603-LXK) parked outside of the
brothel; this vehicle was registersd to Liancheng Nmg. Officers also observed Liu®s gold
Honds Accord parked in front of the brothel. Shorily thercaficr, officers observed Ning
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and Young Hee Leg gxit the brothe] 1ogether and cnter the Nissan Senbry. MNing then
drove the vehicle to the airponl. At the airport, Lee exited the vehicle with her luggage
ord entered the terminal.  Survedllance officers wok plonutas of Lee, and observed her
boarding am Alaska Aitlimes Baght 10 Loa Angeles.

On January 8, 2000, C1#d called Liuw a1 (204} 5%9.9832, Among ather things, Lin
stated that two “new girls"” (prostimtes ) would amive at his brothel on Janoary 11, 2006.
Based on thie information, apents conducted surveillance at Liu's brothel on Januery
Ilth. At I:59 p.m., agenis observed Ning's Nissan Senira (503-LXK) arrive at the
brothel. Ning was driving the vehiele, and a young Asian female was sitting in the
passenger seal. Ning led the Agian female into the rear door of the brothel. The Asian
female was wheeling uggoege behind her. Based on these circumstances, and on this
investigation to date, T believe thas this Asian female had arrived at the airport from ont-
of-state for the purpose of working as a prostitute at Lin’s brothel, and that Ning
wansported het from the aitpoct w the Brothel.

On January 22, 2006, CH4 visited Kang's brothel on Shaffer Avenus. While at
the brothel, Cl#4 spoke with one of the prostitutes. Among other thimgs, the prostinee:
siated that she had previeusly worked at “Jo Jo's place,” referring to Liv's brothel.

Cn February 5, 2006, surveillance agems observed Liu's gold Honda Accord (WA
188-TVB) parked in front of his brothel on Myrile Street. At 11:56 p.m., Liu exited the
brothel, diove lus vehicle to a nearby Safeway store, and then sscortad another vehicle
back to the brothel. Baged an my training and experience, and on this investigation
date, 1 baliave that Lio met 3 custamer at the Safeway store, and then escorted him to the
brothel.

On March 7, 2006, CI#4 visited Lin's Myrile Strect brothiel. CI#4 called Liu at
(206} 3999852 and asked what nationalities of prostilmes Liw had werking a1 the brothel.
Liu stuted that there were three prostitutes, who were Malaysian, Korean, and Thai.
When Cl#4 amived at the brothel, Liu was prescnt in the living room along with all thres
prostitutes. According to Cl#4, another custorner “picked” the Korean prostitute snd
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entered a bedrpoim with her. Cl#d met with the Thai prostinse, whe stated that she just
armived from Chicago two days earlicr, and that she would be teturning w Chicago m a
faw days. CI#4 paid her 3120 plos a tip after their mesting. Aa Cl1#4 left the brothel, L
thanked bam for coming. CI#4 told Liu that next time he may bring a friend with him,

{On March li, 206, urveillance agents obzerved Liu accompanying 4 Youmg
Asian fermale to 4 Bank of Ametics branch neur the Myrtle Street brothel. The agents
took phatographs of Liw and the Asian female. CI#4 subsequently idemiifiad the famale
as one of the prostitules who was working at Lin's brothel op March 7, 2006,

On March 23, 2006, CT#4 calied Liu at {206) 599-9352 and anvanped 1o visit Liu's
brothel. When CI¥d4 arrived at the Myrtle Street brothel, he observed numerous
customers waiting for the prostitutes. Ci#4 left the brothe] becausc the waill was too long,

On May 15, 2006, CTid called Liu 81 (204) 399-9852. Liu stated that he had three
prostituies — a Korean, 8 Vietnamese, and a Thai. CT#4 asked to come o Liu's brothel,
Liu told Cl#4 that ke moved the brothel location, atd ingtructed Clid to maed bim at the
old Myrtle Street location. Liu arrived in his gold Honda Accord, end then he led CI#a &
the new brothel address, ai 5403 Columbia Drive South, Scattle. Surveillsnce sgents
followed Liv and CI#4 to the new brothel bocation. When they atrived, Liv led C144 ipio
the brohel, and told him 1o “pick a grl,” CIR4 observed all thres prostitutes at the
brothel. C1#4 met with the Thai prosttute and paid her the $120 fze, She stated that she
recatilly arnved from Chicago, and would be retuming thece shortly, On his way out of
the brothel, CI#4 spoka briefly with the Thal prostitute. CTE4 asked whether she would
be thers “on Friday™ {fhe came back. She stated that she would still b2 ar Liu’s brothel,

On May 27, 200M, at 2:14 p.m., surveillance agents observed Liu’s Honda Aceord
parked in the garage of the brothel at 5403 Coluntbria Drive South {the garage door was
apen). Al 3:08 p.m., Liu lefi the brothel driving hiz Honda Accord, drove to a nearby Red
Apple market, and esconted another vehicle {a customer) back to the brothel. AL 3:13
P, agents cbecrved o 1995 Honda Civic (Washington license plate T76-UTE) atrive at
the brothel and park wn the garage. This vehicle is registered to Lismchong Ning, and
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Ming has been observed driving the vehicle on numerous occasions.

On June 11, 2006, Cl¥4 again vigited Liu'z brothel  He arranped the visit by
calliog Liu a1 (206) 599-9852, CIH asked Liu "what kind of food” {progtitutes) he had.
Liu gtated that be had “Hong Kong, Thai duck, and Korean™ food. CIRA then visited
Liw's brothel at 5403 Columbia Drve Soulh, Seattle. When be amived st the brothel,
ClA4 observed two prastituies and three other customers. CI84 described on of the
prostitutes as being from Hong Kong, with a pedte build, and reddich/brown hair, Liu
met with a Thai prostitute, who used the name “Jenny.™ Jenny told CTi4 that she was
scheduled 1o fly o Los Aogeles on Southwest Airlines the cight of June 12, 2006, She
further statsd that she had been in the United States for four years. CI#4 paid Jenny the
$120 fee, plus a $10 tip. .

Om his way out of the brothel, CT44 spoke with Liu. Liu told CI#4, *T have 3 new
girl coming in for you." Liu said the new prosamte would be arriving later that night at
approximatcly 10:00 p.m. CIH#4 also overheard Liw talking on hiz cellular telephone with
somecone L referved to as “Mimi.™ CH heard Liv tell Mimi that she was scheduled 10
arrive (at his beathel) on June 22, 2006, iand lcave on June 30, 2006. According to IR,
Liu further told Mimi, “You've got o work for eighi daya.” Liv alse commented that this
was Mimd’s fiest time working foc hoo, Based on this conversation, [ believe that Mimi
was another prosiitute who was amanging to traved 1o Seattle for the purpose of workomp
at Lin's brothel. After CT#4 departed the brothel, surveillance agents observed Liu's gold
Honda Accord parked in the parage of the residence,

Later that night, oit June 11, 20046, al approximately 10:00 p.m,, SFDy officers

I established surveillance at Sea-Tac Airpor, in anticipation of sooseons associated with

Liu's brothel picking-up an armiving prostitute. Al approximately 10:30 p.m., officers
obscrved Ning's Honda Civic (776-UTB) arrive at the airponi. An Asian male was
driviog the vchicls (believed 10 be Ning), and there was a female passenger inside the
vehicke. Ning's yehicle (it stopped art the arrivals area for United Aiclines. An Asinn
fomale with luggage etitered Nmg's vchicle. Based on the statements Liu made to CTéd
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enrlier that day, 1 believe (hat this Temale waz the prostitute who wae scheduled to armive
at Liu*s brothsl thae night. Ning's vehicle ihen circled sround the airport and stopped at
the departures area for Southwest Airlimes. A petite Asian female with reddish/brown
hair exited the vchicle and walked mto the termimal. Sarveillanes officers then followed
Ning's vehicle back to Liu™s brothel] at 5303 Columbia Drive South, where he parked in
the garage. Surveillance officers took photographs of the fomalc who Ning dropped-nft
at the airport. Through ailrioe records they identified et as Wang Xinoling, who was
schedubed (o Oy from Scattle to Philadel phia, Pennsylvania. Subsequently, Cléd
reviewed photographs of Xiaoling and identified ber as the proatitate from Hong Kong
that he saw workmg at Liu"s brothel eadier on June 11, 2006. Based on these
surveillance observations, 1 believe that during his trip to the airpont on June 11, 2066,
Ning both picked-up an artfiving progtitute, and dropped-off a departing prastitute.

On June 12, 2006, officers established surveillance at Liu's brodhel in anticipaton
of "Jenny's” departure (par her statements to C134 on June 11, 2006). Officers observed
WNing and an Asian female depart the brothel and enter Ning's Honda Civic (776-UTB},
Ning then drove the Asian female to Sea-Tac Airport, where she departed his vehiclg with
luggags and entered the Contingntal Airlings terminal. Survei [lanee officers took
phatographs of the Asian female, and Clvd subsequently identitied her as “Jenny,” the
Thai prostituis he met with at Liu's brothel on June 11, 2006.

On June 17, 2006, o 1140 p.m,, surveillance geents observed Lin's gold Honda
Accord (188-TVE) parked in the garege at the brothel at 5403 Columbia Drive South. At
approximetely 1:30 a.m., Liu drove the Honda Accord around the block, and returned to
the brothel. Based on my training and experience, T know that this type of dniving
mancuvr 15 commonty employed as a method of connter-sarveillance, in am attenpt o
determine whether luw enforcement ks monitoring the suspect.

Cr June 22, 2006, at 9:30 a.m., surveillance officers observed Liu's gold Honda
Aceord paked in the garage st the broihel at 5403 Columbia Drive South. At 11:45 am.,
Ning's Handa Civig {776-UTHB) ancived a1 the brothel, Surveillance officers observed
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several Asian men entering and exiting the brothel (believed to be brothel cusiomers). Al
2:00 p.m., Liu departed the brothel in his Honda Aceord, met up with another vehicle, and
escorted it back to the brothel. At 2:38 pam., Liv and Ning departed the brothel and drove
away o Liu"s Honde Accord (Liv was driving). Surveillance officers atempted to follow
the vchicle, but lost coniact with it after a few munutes. Surveillance at the brothel was
discontinued at 400 p.m., and resomed at 7:30 p.m., at which time Liu's Honda Accord
was again parked in the garape of the brothel. Over the course of the night, beirween 8:35
p and 1:30 amn., officers observed af lsast sixteen Asian males enfer the brothel, and
exit approximaiely Thiny minutes later. Many of these men were directed into the brothe]
by Liu, who was also seen talkang on his cellular telephone. Based on this investigation
to date, and on my tmining and experience, I belisve that these Asian men were CustoE!s
that Liu was directing into the brothel.

b Juna 24, 2006, at 12:20 a.m., surveillance officers observed Liu's gold Honda
Aceord patieed in the garaye at the brothel at 5303 Columbia Drive South. Between
12:20 a.m. and 1:45 a.m., officers observed several Asian males (Customers) cater and
exit the brothel. Af 1:05 am., Lin exited the brothel on foot, and did not retum prior 1o
the termination of surveillance al 1:45 am.

On June 24, 2006, 21 9:00 p.ov, surveillance officers obeerved Liu's gold Honda
Accord parked in the garage at the brothel at 5403 Columbia Drive South. Between 900
p-m, and {00 p.m., officers observed several Asian males {customers) enter and exit the
brothel.

On June 2%, 2006, at §:40 p.m., survcillance officers observed Ming*s Howda Civae
(776-UTB)} parked on the lawn in front of Liv"s brothel, At 8:4% pom, Liv armived at the
brothe! driving his gold Honda Accord (188-TVE), and parked hus vehicle in the garage.
At B:46 p.m., Ning waiked il of the brothel and drove the Honda Civic 1o bis residence,
locuted at 7309 32nd Avenws South, Seatfle, A gents observed MNing walking m and out of
this residence. Ning then walked down the street to Kesheng Zho's residence, located a1
1211 5. Othello Street, Saattle. Surveiilance officers observed WNing and Zhu talking in
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froni of Zha's cesidence for approximaiely twenty minuoies.

On July 10, 2006, surveillance agenis observed Liv's Honda Accord parkced in the
garage of the brothel, On July 11, 2006, at 2:25 p.m., surveillance agenis again chserved
Liu's Honda Accord parked in the garage of the brothel. At 9:50 p.m., Liu departed the
brothal in his vahicls, met with a custormer’s vehbicle at a nearby McDonald's restaurant,
and sscowted the othar velicls back 1o the brothel, Both Lin end the cusiomer sntered the
brothel through the garage door. Ower the next two hours, several Asian males
{customers) entered and exdted the brothel.

On July 20, 2006, CLk4 visited Kang's brothel (as described more fully below),
Cl¥d meet with a Thai prositure, who stared tha she had vocently arrived in Seatle from
Philadelphia, and would be reraming 10 Philadclphia in a few days, The prostituie asked
Cl#4 if he knew 1he pbooe nuober for “Jo Jo's place™ (Liu’s brothel), mdicating 1hat she
was interested m workieg at Liu's brothel. Cl#4 refused to give ber Liv's phone number.
He explained that Kang would be angry if he “gave his gitl away.”

Cn July 24, 2004, officers condusted survelllanse at Liu's broahe] at 5403
Columbia Drive 8. At 12:15 pm., Ning and Liu cotered a blue 1956 Nissan Senira
[Washington license plate 552-NYD) and drove to a post office (Niog was driviog). They
next drove to a market nearby the brothel, metioned to the daver of another vehicle, imd
led the vehicle back to the brothel. Both vehicles parked in the driveway, and the
cecupants of Both vehicles entered the brothel. At 1710 p.m., Liu exited the brothel, drove
ihe Nissan Sentta lo the same merket, picked-up an Asian male (believed io be 4 brothel
custoret), and drove back 1o 1he brothel, approximately 45 minutes later, Liu drove the
same customer back to the market, At 2:13 pm., Ning anvl Liu exited the brothel and
drove the Nistan Sentra to Sea-Tuc Afrport (Ning was the driver). The Nissan pulled o
the arrivals arca pext to a young Asian female who was standing on the curb with
luggage. tNmg and Liu exited the vchicks and assisied the female in loading her luggage
inte the vehicle, The female sat in the back seat of the Nissan Sentra, and the vehicle
drove directly back to Liw's brothel. Surverllomce officers took photographs of the Aslan
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female ai the airpoct. When they arrivad at (he brothel, Liv and Ning quickly mationed 1o
the fernals to eniter the brathel thoough the pavage door. The female stopped o get her
huggage cut of the car, bat Lio and Ning urged her 1o quickly enter the brothel. Based on
my training and experience, 1 balieve that Liv and Ning were attempting 1o conceal from
their neighbars that the residence was being operated as a brothel, by hiding the fact that
the young Asian female had just armived. Approximately fifteen minutas after they
arrived at the brothel, Liu and Ning left again in the Nissan Seotra (INiog was driving).
Surveillance officers followed them (o a oney cemittor business bocated in Seaitle. Liv
and Ning cntered the business and stayed inside for thity minutes. Surveillance was
terminated while they were sill inside of the busimess.

On July 26, 2004, C1#d visited Liv’s brothel at 5803 Columbia Drive Sowth. Prior
to visiting the brothel, CT#4 called Liu at (206) 592-9852 and lefl a voicemail messags.
L veturtved CI#4's call, using a new telephone number of (2006) 349-00G1, The phone
conversation was consensually recorded. CI¥4 asked Liv what types of prosivutes he had
working in the brothel. Liu stated that he had thres prostitutes, who wers Japancse,
Vietnamese, and Malaysien., CH4 asked when Liu woul get *new gids." L adwvised
T34 that he did not want to “talk too much over the phone,” and he 101d CT#4 to “come
to the house” (brothel). When CT#4 arrived at the brothel, Liv opened the doot and let
him inside. CH#4 met with the Japanese proattute, who slated that she amived in Scantle
two days ago from Los Angeles, and thai she was scheduled to fly back to Los Angeles
on August 1, 2006. CI#4 subsequently identified the Japanese prostitute as the same
Asian female Liu and Ming picked-up at the airport on July 24, 2004, after reviewing
surveillance photographs of the proslitute.

On August 1, 2006, CR4 called Lin at {206) 349-099] ﬁnd asked whether he could
bring a “friend” to Liw’s brothel. Liu rephed, "No problem.” Unbcknownst to Liu, the
“fnend” was a SPD undercover officer (“UC™. At 11:02 p.m,, the UC and CI#4 went to
Liu’s brathel at 5403 Columbia Drive South. Liu answered the door and let them inside.
The UC and CT#4 sat on a couch in the living room and waited for 2 prostitute to hecome
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available. When they arrived, there were two other costomers wailing in the living room.
A few mimstes later, Lin answered the door and rwo additional customers entered the
brothel. Shorly thereafter, an Asian female dressed in lingerie and high-hecled shocs
entered the living room, waived to one of the customers, and escorted him info a
bedroom. _

A1 1 1:20 pm., 2 second Asian female dressed in lingerie and high-heeled shoes
antered tha living room. Lit asked the customers, “Who wants Chmese-Yiemnamese?
Who's pext? The UC replied, "Okay.” The female then led the LIC to one of the
bedrooms in the house. She stated that her name was "“Yung” and that she was
Vietnamese “from Hong Kong.” Yung teld the UC to take off hiz clothing and lie on the
bed. The UC undressed to his underpants, and startad 10 Ik on the bed. Yung Iaughed,
pointed at the underpants, and sakd, "Take it off, don’tbe shy.” The UC asked Yung,
“How much does it cost? Yung shook ber head and beld a finger up 1o ber Lips,
sigmalmg that the LT shoold be quict. She held up her keft palm and traced the numbers
“1-2-0" with her night index finger, indicarmg a price of $120.00. The UC then lied on
the bed with his stomach down. He asked Yung, “What else do | got to do™ Yung
replied, “You mall over and [have sex with] me.” Yung then undressed and began 1o
maszage the UC s back. Yung stated dia) che arrived iz Seattle two daye earlier, and that
sbe would be leaving in “one week.” The UC then received a ruse phone call, and told
Yung that he bad io leave. The UC paid Yung $140.00 and depornted the bedroom. Cn
his way cut of the brothel, the UC thanked Lin. Lin asked whether the UC had Liu's
phonc number, The UC replicd, “Mo, can I get it?" Liv satd, “Yeah, vou call me™ Liu
then handed the UC a buginess card which renda: “(206) 349-0991 - Jo.” Lin stated,
“That's me,” referring to the name “J0™ on the ¢ard. The UC then exited the brothel.

On August 1, 2006, at approximately 9.30 p.m., SPD officers established
surveillance at Lin’s brothel m anbicipation of the UC"s amival. Officers obscrved Lin's
gold Homda Aceord and the blue Nissan Sentra {352-MNYD} parked in fronl of the brathel.
At approximately 9:45 p.m., officers obhzerved Ning cxit the brothel with a young Asion
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fomale. They entcred & White Honde Civic {Washington State license plate 505-VHN),
whach is regisiered to Ning., Officers followed Nmg's vehucle from the brothel directly 1o
Sea-Tac Airport, where the Asian female exited Ning's car and entered the Dslta Airlines
terminal. Through airlme records, officers dentified the Asian female ag Chai How,
Hew amived in Seattde on July 23, 2006, from Mew York; and she was returming ta New
York Tater that night

On August 1, 2606, while Cl#4 was at Liu*s broghe! (along with the UC), Liu told
him 0 “come back tornomow™ because a “new g™ would amrive in the mothing. Bascd
on thig informution, on August 2, 2006, at spproximately 3:00 s, SPD officers
established surveillance at Lin's brothel and at Ning'a residence, i anticipation of cither
I Lin or Ning picking-up an amiving prostitute at the girport, At approximately 9:00 a.m.,
officers observed Ning depan iz residence, located at 7309 12nd Avenue 5., Seadle.
Ning entered hig white Honda Accord (508-VHN) and drove directly to the arrivals area
I et Sea-Tac Awport, At approxmately 9:25 am., officers observed a yvoung Asian female

enter Ning's velucle. Ning theo drove directly 1o Liu's brothel, whore be and the Asian
female entcred the brothel. Officers also observed Liv's gold Honda Accord and the blue
Nissan Septra (552-NYD) parked in front of Liu's brothel.

B.  Wiretap Calls Concerning Liu™ Brothel.

Although Liu has oot been perapnally intercepicd over the wirctaps during this
investiganon, he frequenily was discussed by Kang and other persons during intercepted
conversations. During these conversatioms, Liu waz referved to by his aliss, “Jo Jo.™ The
ititercepled conversations confinm that Liu operates 2 brothel in Seattle, and that Liu's
brothel is connected to the nationwids nerwork ol brothel opemitors, brokers, and

prostinates. The most pertinem coniversations concetming Liu are summanzed below.
Uhiless ofherwise noted, the cails were intercepted over TT 1.

Call 329 (TT1): OunJune 7, 2006, 4 cusiomer named *Lowis™ told Kang that he
could not find Kang's brothel the night bafore, so he callad “lo Jo,” referring to Lim,
Lowis asked whether Kang's “place” {brothel} was closs to Jo Jo's place. Kang siated
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that he did not kmow where Jo Jo's brothel was located.

Call 1230 (TT2): On Junc 10, 2006, 2 customer called Kang and mistaken!y asked
for “Jo Jo,” referring to Zhenhua Liv, Kang informed the customer that he was *James.”
The customer asked what “flavors” (prostintes) Kang “had.” Kang replied, “Korean,
Malaygian, and Theai."”

Calls 387-88, 452: On hme 12, 2006, Kang received a call from a prostitute
nemed “Jesse.” Jesse explained thal she had been workimg for two days a1 %o Jo's”™
brothel in Scattle. Jessc complained about Jo Jo and his customers, and asked whether
she could “swilch™ and work at Kang's brothel. Kang declined, and stated thar he had
enough “girls" already, Kang told Fesse to *just hang in there.” Kong explained that it
woulkl not be appropriaie for g “gid® to lcave Jo Jo's brothel for Kang’s brothel, becanse
it would seem as though he was “stealing Jo Jo's people.” On June 13, 2006, however,
Kang spoke to Jesse about werking at his brothel in the fuiur. Keng told Jesze that he
scheduled prostitutes 1o begin work on the 1at, 2nd, 11th, 12th, 2181, and 22nd days of
cach month. Jesse agreed Lo begin working for Kang on July 22, 2006,

Call 857: On June 25, 2006, Kang received a call from a prastitute who siaied
that she was cumently working ac “Jo Jo's house” {Liu's btothel). She explaned that she
purchased an aicline ticket for a ten-day stay in Scattle, not knowing that “Jo Jo™ only
scheduled prostitutes to work for cight days. Thus, she had two exira days in Seattle, and
she wanted 10 work al Kang's brothe! for those days (June 246 and 27, 2006). Kang
dectined, s1ting that he already “had enough people™ (prostitntes). Kang asked how
many “people’ were working at “Jo Jo's" brothel, end she stated that “Jo Jo™ had thres
proslitutes.

Call 1311; On July 14, 20, Thongyot Lisrourai asked how Kang's business had
been during the last two days. Kang stated it was “so-s0.” Liamurai then told Kang that
she recently talked to “Ah Man” from Norfolk, Virginia. Lisomai informed Kang that
Ah Man knew that Keng and “Jo Jo" {Liu} operated brothels in Seattle,
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Call 4850 (TTI): On July 26, 2006, a customer asked Kang whether this was “the
massape ploce” and what time it clozed. Kimg stated that the brothel closed at 1:30 a.m.
The customer then asked whether this was “Jo Jo's plece,” refcring 10 Liua brathel.
Kang conrected the customer, stating it was “James® place™ (Kang*s brothel).

Call 5007 (TT2): Om July 28, 2006, a customer asked Kamg how much be charged
“for 2 massage.” Kang said the price was 5120.00. The customer asked whether be was
spealing o *Jo Jo {Liu) and whethier the price could be lowered. EKang replied that if he
“wanis it cheaper,” the customer should “go e Jo Jo,"” referning o Lin's broths].

V. LIANCHENG NING'S ROLE AS A TRANSPORTER FOR KANG AND LIU.

A.  Niag's Criminnal Activifics at Liu’s Broibel.

As stt forh above, surveillance agents have observed Liancheng Ming at Liu's
brothel on numerous occasions durmg this investigation. O multiple oocasions, Ning
transportad progtitutes betveen Liv’s brathel and Sea-Tac Airport, in facilitation of the
prostitution activities. As described below, Ning performed 2 gimilar role at Kang's
brothel.

B.  Nimg’s Criminal Activities at Kang's BrothelL

Wiretapped phone calls and physical surveillanee have established that Famp pays
HNing to ranspart prostinutes between Kang’s brothel and Sea-Tac Airport, in facilitalion

of the prostitution achvities. Unless otherwise noted, the Folloswing conversations were
mtercepted over TT1.

Call 14 (TT2): On June 1, 2006, at 12:45 a.m., Pengquan Xie used TT2 to call
Liancheng Ning (the phone vsed by Ning is subscribed o in his name). ¥ig introduced
himaelf a5 a fiend of “Zhu’s,” referring to Kasheng Zhu. Xie then told Ning that a “guri”
{prostinne) needed to be taken to the aimport a1 9730 a.m. that morniog. He asked Nmg
how much he would charge to transport the *girl.” Nmg stated it would be $25.00, and
that Xis could ask his “boss" to verify the price, reforing o Kang. Ning then asked,
“You haven't moved, have you?" refarming to the Jocation of the brothel. Xie then handed
the phone to0 Kang, who told Niag the new brothel location (4411 11th Avenue, Scattle},
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Ning confirmed that he would be there at 9:30 am.

Based on this call, agents cstablished surveillance at Kaog s brothel beginning at
8:02 am. At 9:13 am., Ning arrived at the brothc] driving his black Honda Civie (T76-
UTE). Ning exited the vehicle and entered the brothel. Two minutes later, Ning left the
brothel carrying a suitcase, accompanied by a voung Asian fomale. They both entered
Ming"s car (Ning was the dover) and drove to Sea-Tac Aidrport. The vehicle stopped at
the deparures area, where the femmale exited the vehicle and entered the termmnal. Ning
drove away from the airport, and evenmally surveillance wes discontineed, Through
afrline records, surveillance agents idennifiad this Asian formale as Ji Hywn, & Korgan
cizen. She was schedulsd to board a Southwest Airlines flighi to Los Angeles ihat day.

Call 93: On June 2, 2006, Kang spoke with Kesheng Zhv about Lisncheng Ning.
Kang 10ld Zhu that HNing belped hon “send away a pirl yesterday momming smd this
morning,” end that Ning will “make a lot of money” if he contimues “to cooperate with”
{work for) Kang.

Calls 24143, 250: On June &, 2006, Xie told Kang that the Korean prostituie {at
the brothel) needed a ride to the airport. Xie asked Kang whether he should “call ap that
guy,” refernng to Ning. Kanp said he would make the call (to Ning). Kang then called
Ning and asked him to take a “gml to the arport” and 1o “come over now.” Ning agreed
to do s0. Kang then called Xic back, and said that Ming would pick-up the gizl. Kang
reminded Xie to give the prostitute $20.00 (to pay Ning), and to have her leave “fiom the
garage” {to comceal the brothel achvity from neighbors and law enforcement). Later, Xie
told Kang that Ming had simived, but that the prostinate decided oot to leave afier all,

Calls 290-91: On June §, 2006, Xie told Kang that a Korcan proslituie needed to
be iaken to the airpont “right away.,” Kaog said be would call “Lac Shan™ to aoange for
“car service.” Kang then called Ning and asked him te “lcave right now™ o go pick-up
the prostitm at the brothel and take her to the airport. Ning sgrecd to do so, and stated
that he would be there in twenty minutes. Kang apologized o Ning that the prostinte kad
changed her mind over the last two days, referring to occasions on which Nimg wenti to
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the brothel to ransport prostimes, but ended up not doing so.

Call 539: On hme 15, 2006, at 1:16 p.o, Kang celled Liancheng Ning and asked
whether Nimg coubd “go pick up a girl” (lake a prostitute to the sirport). Nimg apreed, and
said he would be at the “house™ (brothel) in Jess than fiftesn minutes. Shonly thereafier,
al 1:2% p.m., Ning arrived at Kang's brathel driving hig black Honda Civic (776-UTH).
Survesllance agents observed Ning padk in the drivewsy and entgr the brothel. Three
minutes latsr, Ning exited the brothe] with an Asian femele, who was wearing a yellow
baseball hat and a black shirt. Agents recogmzed the Asian female a5 the prostilule
named “Nana,” whe armived at Sea-Tac Airport on June 7, 2006 (as described above).
Agents observed Ning and Nana entet Ning's vehicle, which Ning drove from the brothel
to the departures arca of Sea-Tac Airporl. Nana exited Ning's vehicle and entersd the
Cnﬁtiuental Aitlimes terninal. Through airline eecords, ageots idenbfed her as Hyon M
Choi, a Kovean national. Choi purchased a one-way ticket from Seattle to Mewark, New
Jersey.

Calls 926-29, 932-34: On Jung 27, 2000, Kang received calls over TT2 froma
cuslomer named “Wu™ (calls 2837, 2862, 22366). Wu asked Kang (o “deliver o pretty ginl”
10 him a1 the Hilton Hotel near S2a-Tac Airport. ¥ang declined, but sncouraged Wi to
visit the brothel. Kang explained that rather than paymg a higher price for “delivery,” Wu
strould corne to the brothel, “chooss the girl” he liked, and “do the same pirl twice . .. o
get some rest, and then do a different g™ Wu agreed 10 come to the brothel, but said he
did not know how to gel there. Kung told Wu he would call “a Chincse guy who docs the
nansports” {referning to Ning) and Wu could pay him 1o diive Wu frorn the hotel to the
brothel, whick would be chesper than a taxi. Kang then called Kesheng Zho, and asked
Zhu 1o transport Wu from the hatel to the brothel. Zhu Later tobd Kang thet he scnt Ning
to pick-up W, becauze he {Zhu) wanted to be available if any customers called for his
eacoft service, Kamg then bad several conversations with Ning, ducing which he assisted
Ning in finding Wu. Ultimately, Ning told Kang that "he found the persen™ and was
“heading back™ to the brothel. During these intercepted calls, surveillancs officers
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observed Ning's Honda Civie {770-LI'TE} arvive al the Hilton Hotel. Ning exited the
vohicle and went into the hotel. Shortly thereafter, Ming exited the hotal with an Asian
male (believed (o be "Wu"), They both entered Ning's vehicle, which Ning drove
directly to Kang's brothel.

Call 1013: On June 29, 2006, Kang asked Ming whether he was “available” the
following morming at 7:00 a.m. to “help send onc™ {take a prostitute from the brothel 1o
the airport). Ning agreed to amive at the brothel ar 7:00 a.m. 1o transpont the prostitute.
Based on thiz call, agents established surveillance at Kang's brothel the following day,
Inne 30, 2006, at 6:25 a.m. At 6:48 am., Ning's black Honda Civic arrived at the
brothcl. Ning then entered the front door of the brothel. Thrés mioutes later, Ming left
the brothel, entered his vehucle, and pulled it into the garage of the house. At 6:52 am.,
Ning and an Asizn femele kefi the brothel im Ning's car, and drove directly to the arrivals
area st Sea-Tac Ajrporl. The Asian female exited the vehicle, ook her luggape out of the
trutik, and entered the terminal. Ning's vehicl: then departed the airport, and surveillane
was disconhinoed.

Calls 1430, 1434, 1439, 1441, 1445: During misrcepted conversabons over TT2
(summarized below), Thongyot Liamwrai made arcangements to fly to Seatle to work as
Kang's tempovary bronhel manager. On July 19, 2006, Kang asked Ning to meat
Lianurai at the airport and drive her (o the brofbel. Later that day, surveillance agents
ohaerved Ning pick-up Liarmurai at Sza-Tac Airport. Ning then transportad Liamurai
directly to Kang's brothel. When Ning arrived, he asked Kang to “open the door” to the
brothel. Kang instucted him to *park on the left side.” During call 1430, Kang also told
Ning to “come over™ 10 the brothel “to discuss something.” Based on subsequent
intercepled conversations (see below), [ believe that Kang and Ning discussed whether
Ming was interesied in replacing Pengquan Xie as the manager of Kang's brothel, or
whether Ning knew anyooe elze who would be intcresied m ithe job.

Calls 1484, 1487, 1489, 14%4: On July 21, 2006, at 5:22 pan., Kanp celled Ning
and asked him to pick-up a prostitute st the airport. The prostimte was subsequently
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oarested and identificd a3 Chalamhom Malakul {aks “Vicki™). Kanog iold Ning that the
prostitute just amived, and was gelting her luggage. Ning agreed to transpon Malzkul
from the airport to Kang's brothel. Kang stated that as Ning arrived at the sirport, Kang
would tell him exactly where Malakul was waiting. While Ming was en rouie to the
airport, however, Malakul was arrested by ICE agoails oo imamigration chatges (as
desctibed above), A16015 pam,, Ning called Kang and askad wherc Malakul was. Kang
siated he would call her. At 6:31 pm., Kang told WNing ot 10 wait any longer. Kang
explained that he tred (o call Malaka! “esight Tmes™ byt she never angwered the phone,
Kang advised Ning to “comg back™ 10 his place (the brothel).

Call 1516: On July 22, 2006, at 1:52 am., Kang asked Ning whether he could
“sand one person at 9:30 am.,” reféming to Ning transporting 3 prostinnte from the
brothel 10 the aitport the next moming, Nibg sgreed to do 30, Kamg told Ning (0 come to
the trothel and knock oo the fremt door, and thay “she will be waiting dewngtams,”

Cally 1562-63: On July 24, 2006, Ning asked Kang whethet he “found someone
yel."” refesting to Kang'a search for a new brothel manager. Ning =aed he “found a man™
for Kang. Kang siated that he had already found someone (Zheng Q) but was still
interested in megting Ning's porson. Ning explained that the person was “in Scarthe right
now™ and wag wilh Ning. Kang said he would go to Ning's bouse fo meet Lhe person,

Call 1939: On August 7, 2006, a1 12:16 a.m., Kang reminded Ning 10 be at his
brothel by 1000 a.m. {to ransport a departing prostitute fiom (he brothel to the airport),
Ning confinmed that e would be there,

IX. THE ESCORT SERVICE RUN BY KESHENG ZHU AND RIMING JTANG,

A, Inbroducthon.

Az set forth above, Kesheng Zhu amd Rujing Jiang were first ldentified during the
investigation of the Apple Spa, which they operated (along with Kang) as a front for
prostitution activities, More recently, intercepied conversations ovat TT1 and TT2
revealed that Kang shll maintained a close relationship with both Zhu and Jiang, and thae
Kang and Zhu regularty discosscd Kang's brothel business over the telcphone,
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Further investigation revealed that Zhw and Jiang currently operate a prestinution
cacor service, based out of their Seattle vésidence. In June 2006, investigating agents
discovered a nowspaper advertisement for an sscort service, which listed 206-753-9930
{TT4) as the contact phone number. Bwjing Jiang 15 the Jisted subseriber and the user of
this calluiar telephone.’ The advertisement, which ran in both the Seaitle Weekly and The
Strappet newspapers, statcd: “Agian Chid - Qutcalls Ondy - 7 days, 24 hours - {206) 733-
DIE0." The same advertisement has run in both newspapers ¢ach wezk since agents first
discovered it.

As interception over TT1 and TT2 continued, conversations between Kang and
Zhu confirmed that Zhu and Jiang were opcrating an cscort service, and thet they
employed as prostitutes Asian women who were rotatcd approximately cvery two weeks.
Daing these conversations, Zhu used cellular telephone 626-679-1903 (TT3."™ Some of
the most pertinent intercepted conversations concerning Zhn’s and Jiang's escort service
gre summanzed below. Unless otherwise indicated, the calls were intercepted aver TTI.

B. lmtercepied Conversaiions Over TT1 and TTZ {Muay st - Juoe 11th).

Call %: Om May 31, 2004, Kang told Zhu that he was "in the office,” refeming to
his brothel. Dunng numercus other intercepted ¢alls, Kang referred w the brothel as the
“oifice.”

Calls 127, 138: On June 3, 2006, Kang told Zku that one of the “girls”
{prostitutes) was giving him problems, and Kang lamented the fact that she was schoduled
1o continue working at the brothel until June 15th. Kang further stated that he was
dniving back to the “restaurant” (brothel}.

* 0n July 12, 2006, Jiang was identified as the user of TT4 as follows: An FBI analyst
a ruse telephone call to TT4, posing as a T-Mobile employee. An Asian famale answered
he phone. The analyst asked to speak wit "Flujing Jian?”n!ic female s1ated thal she was
Jiang. The analyst then asked 1o verify Jiang's ad . Jiang provided her correct residence
address po the analyst, and then the call waz lermmated.

" On June $, 2006, Zhn was identificd as ¢the nser of TT? as follows: Duning intercepted
calls over TT1, Kang made plans s neet the user of TT3 for lunch. Shortly thereafter,
surveillance officers obscrved Kang tatin%:-'im Zbu and Jiang 5t an Asian restaurant. Officers
placed a phone call ta TT3, and observed
user of the phone.

it angwer the welephone, confirming that he was the

INT - LR Akeiteiy 4 (1A
w[“ﬂ" # Tl pownrt B, S 4230

Uinjeed Stases v, Kang, <1 al Brabie, Wiyhringlern HIIH




L
11
12
13
14
13
lo
17
12

(1)

n

2 4 8 B ¥

Case 2:06-mj-00418-JPD Document 1-2  Filed 08/09/2006 Page 35 of 50

Calls 162-63; On June 4, 2006, Kang told Zhu that he was at the “restaurant
(brothel) . . . taking cars of staff.” Later, Kang told Zhu he could nod 1eave the brothel
because be had “many people” (customers) o “pick up™ (escon to the braothel).

Call 1'78;: On Fune 4, 2006, Kang and Zhu discuzsed an unidentified brothel which
was opcrating in Seattle, Kang told Zhm that a customer informed him that “the house™
(brothel) an 5Gih Place was in business again. Kang wondered who was operating the
brothe], and whnt netionnlity the person was. Kang asked Zhu to go to the brothel and
“check it out from cutside,” referring to Zhu conducting surveillance at the brothel, Zhu
stated that nothing could be seen from the ouside. Kang then supgested that Zho could
vizit the brothel posing as a custoroer.

Calls 183, 185, 197: On June 5, 2006, Zhu told Kang that “Monday is a slow day,”
referning to having enly a small number of customets that day at his escort service.,

Call 270: On June 7, 2006, Kang asked Zhu to call the *old customers” and et
e know when the “new ones are here.™ T behieve that during this call, Kang asked Zhu
10 tell customers at Zho'’s escort ervice when new prostitutes amive al Kang's brothel.

Call 393: On Juns &, 2006, Kang spoks to defendant Thongyot Lismurai, who was
scheduled to work as a calb-girl for Zhu and Jiang. Liomurai told Kang that zhe needed to
postpone har arcival dete from June 13, 2006, io June 15, 2006, and that she would arrive
at 420 p.m. vie Alaska Airlincs. Kang asked whether she had informed “Michael™ {Zhu)
about the scheduling change. Linmarai assored Kang that she would el Zhu Jater that
day. Lismwrai also stated that she talked 10 “Jesse,” referring to Sranyn Panteng, who, at
the tme, was working as a prostitaie for Zhwo and Jiang. Liamurai explaincd that Jessc
gaid W was okay for Liamurai to “replace” Jesse (as a prostinte working for Zhu and
Niang).

Call 319: On June 9, 2006, Zhu told Kang that he was “about to leave far the
airport.” Based on this investigabion to date, including the fact thal Zhu and Fiang rotated
their prostituies approximately every two weeks, I believe that Zhw was going to the:
airport (o facilitate the travel of 3 progtitwic who was working for his escort service.,
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Call 359; On June 11, 2006, Zhu told Kang that the past two days had “not been
good.” referring to the fact that business at his cscort service was slow.,

C. The Arrest of Prostioase Srabys Panteng on June 12, 20046,

According to pen regnster data, oo June 12, 2006, at 221 pam,, David Stephens
called Diamg at TT4, As set forth below, Stephens was subsequently identified as a
customer of Jiang's and Zhe's cacort service. lmmediztely after the call between Jiang
and Stcphens, Jiang called Zhu at TT3. Over the next 30 minntes, Jiang and Zhu
exnchunged five islephone calls. Immediatzly after the fifth call, Jiang contacicd Stephens
twice. Based on subssquent events, | believe that durmg these calls Tiang wsed TT4 Lo
schedule Stephens' appomiment with a prostitute, and that she coordinated the
appointment with Zho by contacting TT2.

At &:36 p, Zhu called Kang. The conversation was intercepted over TT1, Zhu
told Eang that he was driving a prostitute {later determined to be Sranya Panieng) to
Eitkland, Washington. Based on subsequent imtercepted calls, 1 believe that Zho was
driving Panteng to the Motel 6 io Kirkland, where she planned to mest with and provids
sexual services to Stephbens.

Coincidentally, at about the same time Zhu and Panteng armived at the Motel &
{shortly before 5:00 p.m.), an officer with the Kirkland Police Depariment wag on routine
patrol in packing lot of the motel, The officer vton the license plate on one of the cars in
the parking lot, which turned oul {o be regiatared to Stephens. The officer leatned that
Stephens was waniad on an ouistanding wemant for the offense of Patronizing
Prostitution. The officer contacied the motel und learnsd that Stephems was registered in
room 38, The officer comacted Stephens in room 308, placed him undar amvest, and
walked Sizphens to the patrol car for transporlation. As the officer placed Stephens in the
vchicle, he noticed an Asian fomale {Paneng) knocking on the door to room 108.
According 1o the officer, she looked surprised thai no one was answering the deot. The
officer contxcred Panteng and questioned her as 1 why she was of the motel. When osked
for identification, Panteng was unable to produce amything. She then gave consent for the
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officer to search har porse for identification. The officer observed a small quantity of
marijuana in the purse, and placed Panteng under arrest. The officer also found condoms,
Tubricant, and other items associated with the sox trede in Pemeng's purse, The officer
then ransported Stephens and Panteng to the police station for further questioning.

According to pen register data, at 4:5¢ p.m., moments after Panteng's arrest, Zhu
called hiang at TT4. Based on subscquent intercepted conversations, I am aware that Zhu
was nearbyy and watched Panteng'’s arrest. Thus, T believe that he called Jiang at TT4 to
wam hor about this law enforcement action.

Shortly thereafler, a series of callz were intcrecpted over TT1 cotrceining
Patiteng's arrest. A1 5:06 pm., Zha called Kang and told him that the “Thay giel™
(Panteny) had been detaimed by securiny officers becauge she had oo identification. Zhu
fold Kang that the "customer” did not answer the door to hes hotsl room, and that Panteng
was detained. Zho asked Kang to go (0 Zhu's house and retricve Pameng’s passport, but
Kang refused. Zhu explained that he could not deliver the passport to the police himself,
becange ke could not “surface,” reforring to the fact that Zhu was an illegal alien. Zhu
stated he was worried that the security guard would ¢all the police or “ICE,” and that
Panteng would lead the police to his bouse, where her passport and belongings were
located. Zhu wrged Karg to bring Zhu's “book of customers records” 10 Kang's house (to
aveid the records being seized by law snforcement officers),

According to pen register daka, at 5:11 pan., Zbu called Jiang. Two minutes latar,
Jiang used TT4 to cull Siephens’ phone mumber twvice, but Siephens did not answer
because he was in police custody. Jiang then called Zhiz ar TT3. T belicve that during this
call, liang advized Zhu theit she was uneble to reach Stephens. Over the next few honrs,
both TT? and TT4 placed scveral calls o Stephens’ telephone number, In addition,
between the time of Panteng’s amest and midmight, Zho and Jiang vsed TT3 and TT4 to
call each other a total of 13 Hmes.

A1 557 pm., Zhu called Kang. This conversaticn was intercepted over TT1, Zhu
explained that Panteng “came here with no visa” und that all of her belongings were at
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Zhu's howse, Zhu asked Kang to hide his “wife™ (Jiang) and son st Kang's houss, so the
police would not find them. Zhu further siated that he would comtact a lawyer 1o bail
Panteng out of jail. At approximately 6:20 p.m., surveillance agents observed Kang's
silver Honda Odyssey parked in front of Zina’e and Jiang’s former residence at 6401 24th
Avenue South. Kang placed a suitease into his vehicle and drove ta the Georgetown o
Shortly thereafier, Zhu, Jiang, and their son errived at the Georgetown Inn in Zhu's gresn
Dodge Carsvan (Washington license plate 876-RMRE). Agenis then followed both
vehicles v a Day's Inn hotel, and other locations.

Later that evening, Kang received a call from Lismurai, who waz scheduled to
replace Panteng at Zhu's and Jiang's escort service. Liamural stated thal she was “Jesse’s
friend,” refering o Panteng, and she implicd that Panteng hed called her from jail.
Liamuwrai askod Kang to belp Jesse, Kang explained that he and “Michael” {Zhu) were
cleaning wp “Jesse’s place™ {moving Panieng’'s belongings) and were trying to figurc out
“what’s going on,”

Latzr that might, Kang asked Zhw whether “anybody” {in law enftrcemsnt)
contacted Zhu. Zhu stated that they had not. Kang told Zhu that Liarouras called him,
and Zhu also stated that be had talked to Liamurai.'' Zhu explained that, according to
Liamurai, the police found marijuana inside of Panteng's purse. Kang told Zhu not to
arswer any forther callz, and to rurm off his cell phone. Zhu stated thar he wauld try to
call a Chincae lawyer for Panteng the following day.

Meanwhils, upon learning sbout Panteny's arrest, FBI and 1CE agents responded
to ihe Kirkland Police Department and took cusiody of Panteng, due 10 her iltegal
immigration status. During interviews with ICE agenis, Panteng stated that she was bom
in Thailand and was a citizen of Singapore. She adnieted that she was an illegal alien m
the United States, because hor visa had expired. She funther staied thay, while she has
been in the United States, she had worked in New York and Houslon. According to

"' Pen register data confivms that Liamurai™s phong contacted Zhu at TT2 during the cvening

of June 12, Eﬁgﬁ, consistent with Zhu's stalements to Kang.
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Panteng, she arrived m Seatde from New Vork on May 28, 2006, ard she intended to
remm o New York on June 17, 2006, She claimed that she waz in Seattle visiting her
“friend Mike™ (Zhu) and his wifz “Do De” (Jiang), and that she had been staving at their
house. Pantecng provided consont for agents to review the contents of her cell phone. The
numbcr for TT3 wus listed in the address book. Panteng did not sdnoit to wotking as a
prostimte, and agents did nod ask her any divect questions regarding prostitution, in order
10 maintain the sacrecy of this investigation. Pantsmg was armested oty fmmigration
charges, and was held at the ICE detention center in Seattle,

On June 12, 2006, Kang and Zhu cootinued to discuss Panleng’s arceat. Zhu told
Kang that, according to Liamurai, Penteng was in ICE cuatody becanse her visa had
expired.”™ Zhu further stated that be was attempting 4o hire a lawyer for Panteng, but it
was too cxpensive. Zhu :ar he was going @ pay Ning $100 to deliver money 10 Panteng
at the jail, 30 that she could to purchase a phone card. Zhu explained thet he wanted
Fanleng to know that people “on the outside”™ were trying tw help her (so that she would
ot lead the police 10 Zhu or Kang). Zhu further staved that he and his family were pomg
ta move out of theiv house, and that they were staying in & motel until they could find a
ncw place to rent. Kang agreed that movimg was the “right thing to do”™ {to avold [aw
enfarcement detection). At the end of the conversation, Zhn reminded Kang that
Liamursi would be armiving in Seaitle on June 15, 2004,

On June 14, 2006, Kang and Zho continued 1o discoss Panteng’s arrest. Zhu said
Linrnurai called him sarlier that mosming and explained “what really happened” to
Panteng.” Zhu explaimed that, according to Liamurai, the police were al the motel to
arrest the customer (Stephens) for “drug crmoes.” When Panteng knocked on kis motel
room door, the custoroer refuzed to answer because he saw the polics cutside. The police
questionsd Patteng regardimg hex presence at e model, and iben took her 1nio 1CE
custody becavse she had no identification. Zhu expressed relief thet the police did not ask

% Pen regisier duta confirms Lismurai’s phone contacied Zhu at TT3 om June 13, 2006,
% Pen register data ¢onfirms Liamurai’s phone contacted Zhu at TT3 on June 14, 2006,
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Panteng “anything aboul ber oecupation” (prostimution). Zhu then concluded that the
police had not been at the motel to arrest Panteng, and that the customer musi not be an
“undercover” {police officer}, Zho told Kang that if the customer was an “undercosver,”
he would have “1aken action” {made arests) the “very first lime,™ but instead the
customer “did it" (had sex) with Panteng on two prior eccasions.” During the same
conversation, Zhu agam reminded Kang that Limmurai was scheduled o armive in Seatile
the following dey. Later m the conversation, Zbu confirmed that he was moving his
residence as 8 ropult of Panteng’s arrest At the end of the conversation, Kang
complained to Zhu that “buginess™ {at his brothel) was “slow,” and Zhu snggested il was
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becavse of the World Cup soccer marches, Zhu iold Keng, “You can't expect business to
stay busy cvery day.”

I Imtercepied Conversations Over TT1 and TTZ (June 15th - June 29th}.

Calls 553, 556, 565, 509, 575 On Junc 15, 2006, Kang and Zhu discuzzed the
arrival of two prostimutes. Al 12:38 p.n,, Kang 10ld Zhu that “hiz package had artived,
refeming to a proglitwte amiving at the airport. Al 4:46 p.ao., Lismurai called Kang and
stated that she had arrived a1 Sea-Tac Adrport. Keng instructed Liamurai ¢ wail for him
outzide of the bagpage clamn at door 10. At 4:50 p.m., surveillance officers observed
Kang arrive at the mirport dniving his silver Honda Odyssey. Liamueai eniered Kong's

2 3 8 KR ¥ ¥ B

M Pen register data confirms that Stephens ;zm:ﬁuusl;.r ordered o prostitute from Zhw and
Jiang on Juna &, 2006, Specifically, on June 3, 2006, betwrccn 4:24 pom. and 527 p.o.
Stcpﬁeus* phone contacicd Fang at TT4 on thres occasions. iately after two of the calls
from Stephens, Jiang contacted Zhu at TT3. Over the neat hour, TT3 and TT4 exchanged
additional five telephone calls, ranging in duration from one: o five minutes, According to
Matcl 6 records, Stephens rented a'room at the Matel 6 in Kickland on the night of June 8th,
Baged on these circumstances, and on the above-referenced conversation between Zha and Kang
durig which Zhu stated that éu:sph.:ns had beem scrviced by his prostitutes in the past. | believe
that Jizng and Zhu sranged for Stephens to be servicad by Panteog on Junc &, 2006, This
conclusion is supporied by intercepted calls carlicr on June 8, , between Fhu and Kaog.
During the first call, Zhu told Kang that he Ehu} needed w tguo %et some “covers” {candoms)
from the “office™ (Katig's brothel). Cater, Zhu nsked Kang to “bring some covers™ to Zhm.
Kﬂ:d%agmcd 1o o g0, aiid they met shortly thereafter for lonch. I believe that Zhu nesded the

condoms in advance of Panteng’s meeting with Stephens al the Mote] 6,
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vehicle, and Kang drove away from the aitport.'* A1 6:52 pam., Kang called Zh and said
that he “got in,” referring to Liamurai. Zhu asked Kang to “keep her” at Kang's residence
for & while, and Kang agreed to do so. At 9:09 pom., Kang told Zho that ke would malcs
“u delivary” at Zhu's bouse *m 2 rinuse,” reflering to dropping-off Liamurei at Zho's
regidence. My conelusion that Zho and Kang were discussing the amival of two
prostituics m the above-refarenced calls is supported by the fact thet, in an imtercepted
call later that same day, Kang told a friend that he had been very busy that day because
“mwo new persons” (prosilmies) had arrived.

Call $81: On June 14, 2006, at 2:04 a.m., Liamwral calied Kang and seid she “did
thres” {serviced theee customers). She then complained that there was no hot water or
towels where she was staying, so she could oot take a shower.

Call 625; On June 17, 2006, Kang spoke o Liamurai aboui her fortheoming waval
arrangements. Liarowrai gtated that Dalta Alrlmeas has o flight for $367.00 on July 4,
2006, to Scranton {Penngylvania) International Airport, bt it Kang cowld find a cheaper
fMight that would be good. Linmurai forther stated that she talked to “her,” and “she™ said
that July 3rd would be okay. Kmg asked whether July 5th also was okay, and she replied
that it was. Kang said he would call Liammurai later. 1 beliove that Liamural was refeming
t& Jiang duming this conversation. Specifically, 1 believe that Liamurai was talling Kang
that Jiang approved of her leaving Seatile on cither July 3rd or July 5th, and that Kamg
wag going 1o arrange the wravel for Liamurai.

Call 645: On June 19, 2006, Lignura asked Kang whether he wanted to “go with
them 1o bring the money and passport” to an unspecified porson. Liamural stated that
they would be able to see the person between 1:00 pn. and 3:380 p.n. Based on preior

¥ Liamurai was identified by cross-referencing the arriving flight menifest with names ol
gmqmtﬁ for whom Kang’s email aceount had been used o purchased tickets in the past.

ically, Kang's email account was used to purchase tickets for Liamurai on three occasions

in 2003; and, her name appeatad on the manifes: for the arrning Alasks Airlmes Hight.
Liarmurai also was subsequently observed in the presence of Kang and Zhu on numerons
oceasions, after which law enforcament officers positively identitied her by revicwing her
driver’s licensc hum;racrh. According to [CE records, Liamurai is a Thai national who 15 am
illegal alien 1o the United Staics, by virlue of overstaying an expined temparary visa,
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intercepted conversations, | believe that Liamurai was referring to visiting Fanteng at the
ICE detention facility, to provide Panteng with her passport and some money.

Calls 2141-2147 (TT2): On June 19, 2006, berween 1:42 p.m. and 3:10 pm.,
Kesheng Zhu answered TT2 end spoke to ecveral of Kang's brothel customers. During
theze calls, Zhu was at Kang's brothel, and was assisting Kang in fielding calls from
cuslomers. Zhu provided customers with the new brothel address {4411 111h Avenue
South), Zhu 10ld customers that there were two Thai prostitutcs and one Malaysian
prostituls working at the brothel; he advised customers whether the prostinmes ware
gvailable at the ume; and he sncouraged customets to visit the brothel, For example, one
customer idenhlied himself as someone who “a girl could wot bandle™ the Lad turic,
refernng to the size of hig penia. Zhy described the corrent prostitutes to the customer,
and encournged him o “check things out."

Call 681: Co June 21, 2008, Kang told Liamorai that he was at “the company,”
wieming to his brothel. Kang asked, *How many did yon do?”" refeming to how many
customers she serviced that day. Liamurai explained that she had thres custorners, but
one watted to “do it twice,” Kang replicd, “You did four, is that right?” Liamurai
clarified, “T had three customexs, but 1 did it four times.” Liamumi provided Kang with
some details about the customers, inchuding the fact that one of them pulied ber hair and
gave her a headache.

Call 75%: On June 22, 2006, Liamurai told Kang that she just reramed from work.
Kang asked, “The first one?"” and she reaponded affirmatively, indicating that she had just
gervicad her first customer that day.

Calls 766, 812: On June 23, 2006, Liamurai told Kang that she “did™ three that
day, refercing (o servicing three customers, Later that day, Zhu complained to Kang that
“it wus a slow dgy,” referting 1o the pjommber of customers at bis escort service.

Call 822: On June 24, 2006, at 1:10 pm., Zhu told Kang that “an old customer”™
maide an appointment for 1230 p.m, that day, and Zhu was waiting for Lismurai to findsh
wilh (he customer,
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Call 873: On Junc 26, 2006, Kang reminded Liamurai that she had “an
appointment™ the following day. Kang 1old her to “hook in the john™ (the prospective
customet) becaxise he 13 Vs gold mime.™

Calls 990, 997 On June 29, 20046, Liamurai told Kang that ghe seraiced two
“hlack men” as customers. Kang confirmed, “You did two, tight?” Kang also reminded
Liamurai that she had an “eppointment” with a customet the following day. Later, Kang
told Liamurzi that he was “at the company” (the brothel) and was “waitmg for a
cuslomey.” Lismutai told Ksng thet she had $200.00 cash which she received from ooc
of her cusiomers as paymwent for sex.

Calls 1007, 1015; On June 29, 2006, Zhu inswructed Kang (who was beaded 1o
Zim's residence} to park inside and let Zhy park behind kKang, because Zhu “necded o
send someone home later,” referring to deiving Lismurai to the airport, Later, Zhu
complained that he had not “got any calls yet tonight,” referriog to having reccived no
customer calls for his call-girl secvice. Kung asked whether Zhu's advertisement was
being published that day, and Zhu confirmaed that it was.

E.  Undercover Invesikpation on Jume 27, 2006,

On Jume 27, 20006, at 4:15 p.m., an undercover detective (“UC™) called TT4 and
spoke to Jiang, The UC asked whether there were any “gicls" avallable, and Jiang stated
that there was onz. She further stated that the price was $200.00. The UL asked Jieng to
send the girl at 6:00 p.m. to room 194 at the Trawel Lodge hotel in Seattle. Jiang agreed
to do so.

At 4:55 p.m., Zhu used TTI 10 call Liamuras. At 5:40 pom, surveillsnce agemits
obeerved Kesheng Zhu and Liamprai departing Zho's and Jiang's residence in Zhu's
green Dodge Caravan, Zhu drove directly to the Travel Lodge, ﬂmpped—nﬂ' Lismurai at
the front door at 3:37 p.m., and then parked the car. Zhu weaited m the car as Liamurad
entered the botcl. Liamurai went to room |04, where she met with the UC at 5:59 p.m.
AL 4:06 p.m., while Liamurai was in the holel room, Zhu {using TT3) contacled Jiang
(using TT4) and they spoke [or more than one minute, Meanwhile, the UC astabhshed an
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“offer and acooptance™ of 56X from Liamurai, and then be received a pre-planted mse
phons call. The UC told Lisnrai that be had to leave bacauss his “boss™ just called, bul
he Liamurai the $200.00 fee anyway. She lefi the room, exited the hotel at 6.08 p.m., and
entered Zhu's vehicle. Surveillance agents cbeerved Zhu and Lianwrn talkmg and
counting money together in the vehicle. At 6:11 pm., surveillance agents ohserved Zhu
und | iamural depart the hotel parking 1ot and drive back to Zhu's and Jisng's residence.

Call 920: Later that night, on June 27, 2006, Liamural told Kang sbout the
appointment with the UC. She stated that she did not “de ber work" {have sex) becauze
the customer had to leave, but she still got paid.

F.  Surveiltance of Kesheng Zhu ow July 2, 2006,

As deseribed above, on July 2, 2006, surveillance agents were at Sea-Tac Airport
anticipating the arrival of & ptostiname pamed *“Yvonne,” who was scheduled (o work in
Kanp's brothel. An officer observed an Asian femalc sitting outside the ferminal waiting
for someane 1o pick her op. At approxroately 4:30 p.n., Zho, driving his green Dodge
Caravan, armived at the airport amd picked-up the Asien female. While en route, at 4,49
p.m., Zhu (uging TT3) contacted Jiang {using TT4). Based on thess circumstances, T
believe that this Asian female was *“Yvonne,” the prostitute who was scheduled to work wi
Kang's brothel, and thal Zhu ransported her from the airpert to the brathel 1o facililate
the proshitution activitiez. [ further believe that Zho coniacied Jiang to advise her that the
mrostitute hacd armived.

G.  Undercover Call tn Rujing Jinng on July 10, 2006,

Cm July 10, 2006, ihs UC called TT4 and spoke to Jiang. The UC asked wheilher
Jiang had any “girls" availablc. Jiang replied that she did not have any “gitls™ at the time,
but spid oe would arrive on Thursday, July 13, 2006, She advised the UC to call back
them to atrange an appointment.
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H. Intercepted Conyersations Over TT1 and TT2 {July 7ib - July 2(kh).

Call 1074: On July 8, 2006, Linmurdi told Kang that sbe as “working” in Los
Angeles (at a bisthel or an escont service). She further stated that she was going to return
to Seattle on July 25, 2006, 1o work again az a call-girl for Zhv and Jiang. Liamurai
staled that she was schedulad 10 work for Zhu mmd Jiang from July 27th through August
14th. She explained that Zhu asked her a few titmes 10 come back and work for him, and
she finally agreed (o do so. She complained, however, that Zhn's tnisiness was "not
bosy” (did not have many customers} and that he should at least pay for one-half of her
plane ticket to Seattle. Liamurai further complained that “it waz wrong for him [£hu] to
get more money while the girls are the ones who actually have to work."

Call 1148 On July 10, 2006, at 2:08 a.m., Kang and Liamura talked for close to
thres hours. During this lengthy conversation, they discussed, among other topics,
Kang"s hiztorical relationship with Kesheng Zhu and Ruyjing Jiang. Kang told Liamurai
that he first moved to Seeitle in 2003 because of Zhu. Kang explained thal they had
previcusly met in Denver, and that Zhu “helped™ Kang when Zhu was “doing good,”
refermning to Zhu employing EKang at his previcus brothel, the Apple Spa. Kang stated that
Zhu opened iz “first brothel bouse™ in Seattle i 2002, and laier Zhu sold Kang the
buzinezs for $40,000. EKimp further explained that “Jo Jo" {Liu) betrayed him, and that
“Jo Jo" ended up with Kang's customer list. Based on this investigation, I interpret this
comment 1o mean that Kany believes Liu was the person who sent the anonymous tip
letter to the police in 2004, which led Lo the raid and clesure of the Apple Spa. Kang told
Liamucyi that, after the Apple Spa vald, he weni 1o Portland for while, and then returmed
10 Seaitde co “establizh [hiz] busmess. ™ Kang further giated that he likes Zhu, but does not
like Zhu’s “wifc" (Jiang).

Calls 1152, 1167 On July 10, 2006, Liamueai told Kang that she would returm to
Seatile an July 25, 2006, at 2:30 p.m., and that Zhu was going to pick her up a1 the
zirport, Lizmorai complained agein that Zhu was not paying for the plane ticket. Kang
rdvised Liamurai ko leok at her working relationship with Zhu “from the positive view,”
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because it will enable her to “build up a customer baze.”” She complained, however, that
Zhu does oot bave enouygh custorners, o he “can’t pay me enoogh.™

Call 1153: On July L, 2004, Zhu told Fang that “‘the Shanphai pid™ whe was
supposad o “come in™ on July 3, 2006, cancelicd her scheduls to work for Zhu as a call-
girl. Zhu stated he was “desperate” to find a replacement prostiiute, because he already
had an advertisement in the newspaper. Fhu asked King to check with “the Hompg Kong
pirl" who was willing to do “to-po sarvice.” K:img agreed to do so, and stated be would
get back o Zho.

Call 1186: On July 11, 2006, Kang discugzed his brothel businesz with Liamurai.
Among other things, he stated that he (ook 4 prostitule to the airport at 9:30 n.n; thet he
pickad-up 2 prostituie st the airport in the moming; that he picked-up amother prostiue st
ihe ancport “after lunch™; that the “pew ones™ are Chingse and Eoresn; and that 2 *oew"
Thai prostituie wonld acrive the following day. Eang also stated that Zhu “tounsd another
onc” {prostinns) who was “coming cul from New York” on July 13, 2006, to work for
Zho apd Jiang.

Call 1198: On July 12, 2006, Kang told Zhw that he was “dropping someons off”
at the airport. Based ob other intercepted calls, ! am aware that Kang was transporting a
prostitulz named “Kally™ fiom the brothel 1o the airpoct a1 the time of this call.

Calls 1297, 1304 {TT1); 3783, 3725 (TT2): On July 14, 2008, a prostilute named
“Ivy™" called Kang snd asked whether he had any availability at his brothel. She expluined
that she lived in Renton, Washington. Kang stated that “Michael” (Zhu) would call her to
arrange a meeting, because he lived closer 1o Renton. Kang then called Zhu and
explamed thar a prostitute named “Ivy** saw Kang's “hirimg 14" in the newspaper, and
called for work., Kang asked whether Zhu's “10-go serviee” could use Ivy. If 50, Kang
suggested that Zhu call Ivy and mect with her {kang provided Zhu with Ivy's phone
number). Zhu agreed to call [vy and s=t up 2 meeting. Latcr, Zhe advised Kang that he
called Ivy, but he did not mtend to employ her because she was “about 40 or 47 years old”
and she “doesn’t even know one word of English.”
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Call 1380; Cm July 17, 2006, Keng and Zhu discussed Zhe's escort service. Zhy
iold Kang that he had nod had any cugtomers yat that day, but the day before was “pretty
good” becanse bie had “six-five,” referring to an wokvown number of customers. Kang
commented thal Zhu was “continuing the progress,” suggesting that Zhu's escorl service
was slowly growing, Kang then told Zhu that the new brothe) manager he was atiempting
to hire {to replace Xie) would arrive the following day from California. In the ineantime,
Kang said he was cooking for the prostintes himself,

Call 1426: On July LE, 2004, Eang told Zhu that the “new person™ who was
supposed 1o manage Kang’s brothel “backed out.” Eang stated that he was continuing o
look for someone to hire as a brothel manager,

L Intercepted Conversaticns Concerning Zhu's and Jiang®s Escort
Servige (July 201h through the prmntﬁ.

On July 20, 2006, court-authorized wiretaps began over §26-67%-1908 (TT3) and
200-753-0930 (TT4). Tiang wsed TT4 1o field numerous calls from customer each day.
Jiang scheduled appointments for the prostitutes, and arcanged to send the prostituies ta
customers’ residences or hotel rooms. Zho used TT3 1o commmicate with Jiang nbout
the appointments. Zhu then wansperted the prostituice from appointment to appointment.
Among other things, the intereepted calls confirmed that Zhu and Jiang employed as
prostituias young Asian women who traveled lo Seattle from out-of-state, and that they
rotated prostinutes approximately every two weeks.

Call 4 (TT3): On July 20, 2006, Zhu told Liawmrar (who was working i Los
Angeles at the time) that hiz businass was “olny.” Zhu stated that he bad theee or four
customcrs that day, and three sustomers the day before.

Call 13 (TT3): Cnh July 20, 2006, Zhu spoke with a progtitale wha stated that she
was working at a brothel in an unknown city. The prosritite stated that she *did cight
people” (customers) that day. She told Zhu that the owner of the brothel also opetated a
accond brothel in the same cicy. She said the owaer was considering s=1ling the second
brothel, and she and Zhu surmised that the sabe may be molivated by the fact hat the
police were watching the second brothel. Zhn warned her 10 “be careful.” She then
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1 | described how busy the tao brothels were, She siated that thers were 50 many customers
a | that they were limited 10 30 minutes each with the prostituics, rather then the usual 60

3 | monutes. She further stated that “all thred rooms were deing it,” referring to thres

4 || prostitutes being busy with cuslomers. She told Zhu that in one day she serviced 22

5 | customers, and that another proatitute serviced 13 costomers on the same day. Agam,

5 | Zhu warned her to “be caraful.” She wished Zhu “good business.”

7 Call § (TT3): On July 20, 2006, at 10:35 pm., Zhu told Jiang that he just

B || delivered “the gitl™ (prostitute) to a hotzl in Kirkland, refeming to the fact that their

9 | prostimute wae servicing 4 cusiomer al that ime. Zhu (hen asked Jiang for the nexi

1 | address. Jiang provided an address in Woodinville, Washington. Zhu confirmed with

L1 § Hang that he should charge 3200 to the next customer. Jiang agreed, and stated that she
12 | told the customer that Zhu would be there in one hour.

13 Call 10 {TT3): On July 20, 2004, at 11:15 p.m., an Asian fcmale called Zhu, Zhu
14 | agked where she was, and she stated that she was in the elevalor “coming down now.”

15 | Zhu said he was “aaiting downstairs.” Based on this conversation, ] belisve that this

15 | female was the proshirate, who was calling Zhu because she was fnished with the

17 | custormer in the hotsl.

T: Calis 11, 12, 14, 15 (TT3}: On July 20, 2006, at 11:44 p.m,, Zhu asked Jiang to
19 | call the next “customer” emd confirm that thers was a boat in the driveway of hig house.
20 | Jiang agreed to do so. Two minuies laler, Jiang called Zhu and asked whether he saw the
21 | customer. Jiang further staled thal he (the customer) “has to get money.” Basaed on 1hese
22 | calls, 1 believe that Zhu and the prostiouie bad amived al e custonter's bowse in

2 | Woodinville.
2 Calls 1415 (TT¥: On July 21 2006, at 1:21 a.m., Za told Jiang that he “just

i

P

made delivery™ of the prostinnte to another customer. Zhu said the cuslomer paid him

$300, and that "we™ arc poing to keep $120, and “give her *{the prostitute) $130, Jang
27 ¥ agreed. Ax 1:43 am., Zhu received a call from the prostitute, who handed the phone o
25 | the customer, The customner asked Zhw to “pick up the girl” becouse he needed to “get
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going.” Zhu told the cugtomer to “send the girl outside.”

Calls 31, 3536, 49, 20 (TT3) On July 21, 2006, ot 10:57 p.m., Zhu called a
custotner named “Lan™ and stated that be (Zho) was “the driver bringing the gitl” to
Lan's house, At 11:05 pm., Zhu called Lan and said he was having difficulty finding
Lan’s apartmant. Lan provided directions, and eventually Zhu stated that he saw Lan
standing outside. At 11:13 p.m., Zhu called Lan and asked him to “de it slowly if bis
{pems) is 100 big,” because “the Chineze gir is 50 skinny™ 1hat he might “hurt her ifhe 12
doing it too hard.” Lan agreed. At midnight, Zhu called Lan and stated thal the lime was
up, and told him to “tell the rrl to go cutgide.” At 12:06 a.m., Zho asked whether cthe
“girl” was coming cut yet. Laa stated that she was.

Calls 37, 39, 40, 41, 52-54 (TT3): On July 21, 2008, at 11:14 pan., while the
prostitule was servicing Lan, Zhu called Jiang and stated that he just delivercd “the gird
ingide." fiang provided Zhu with the phone number and address for the nexi customer,
who was at the Crown Plaza hatel in downtown Seattle, Jiang eaid she told the customer
the prostitute would be there in one haur. Jiang advised Zhu to *hurry to that next one
afier you are done with this ome.” At 11:18 p.m., Zhu called the Crown Plaza and
confirmed the address. At 12:38 am., Zhu asked Jiang to tell the customer that he would
be there 1 0o munutes. Two minutes later, Zh ¢alled Mang to conficm the customer's
room number, Jiang stated it was room 2455 At 12:44 a.m., Zhu confirmed for Jiang
that he just defivared “the girl up there.” Zhu asked whether there were any more
custemers that night, and Jieng stated that there were no tore calls at that time.

Eaged on these calls, surveillance agents respomsded to the Crown Plaza hotel.
Agents observed Zhu park his green Dodge Caravan outside the hotel, at which time the
prostibute cxited the vehicle and walked inte the hotel lobby. Zhu followed her into the
hotel, and spoke to her briefly in the Tobby. Zhu and the prostitute then enlered the
elevaior and went up to the 24th floor. Ageris waiched as they both walked 1o room
2438, The prostitute entered room 2458, and Zhu took the elevator back to the lobby.
Zhw then exited the hotel and waited for the prostitute m his vehicle. At 1:30 am., Zhu
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went back mto the lobby and met with the prostinats. They both exited the hote] and
drove away in Zhu's Dodge Caravan,

Calls 55-58 {TT3}: On July 22, 2006, at 1:07 a.m., while the prostitute was
servicing the customer at the Crown Plaza hotel, Jiang told Zhu that the ncxt customer
lived cn 13th Avenue South, Seaitle. Tang stated that she lold the cusiomer the prostitoie
would be there at 1:45 am. Jiang provided Zhu with the addeess and phone number for
the customet. Jiang forther stated that after the customer al 13th Aveouc there was a
“Mexican costomer™ in Sea-Tac, Jiang said she 1old the Mexican customer thai he would
have to wait approzimately %) minutes. A 1:18 a.m., Jigng provided Zhu with the
addrass for the Meéxican customer in Sea-Tae, Zhu told Jiang that the prositute was “not
aul yet” from the Crown Plaza hotel, Jiang commented that she hoped “the girl™ was nod
enjoying the air conditioning and the comfort of the hotl s0 much that she fcll aslesp. A1
1:35 am., Zhu called the customer on 13th Avenue and stated that be was “dniving the
gitl” 1o hog heuss, As Zhu approached, he staied that he saw the: customer standing
oumside the bouse. At 1:39 am., Zhu adviesd Jieng thet “the gitl just went n.” At the
same time, surveillance agents observed Zhu attempting 6o park his preen Dodge Caravan
on 13th Avenue South,

Calls 62-64 (TT3): On July 22, 2000, at 2:10 a.m., Zhu called the ¢ustomer in
Sep-Tec and stated that he was bringing “the pil™ 10 his bouse and wouwld be there t ten
minukzs. At 2:26 a.m., when Zhu amived st the house, be called the customer and told
him to “come down and take the girl upsiairs.” A1 2:32 a.m., Zbu advized Jiang that “the
pirl went in,™ He firrther stated that the customer paid him $220.00, including 2 $20.00
tip, Zhu told Jiang that he advised the costomer to “do it slowly and softly because his
thing (penig) 15 20 bip.” Jiang stated that if more customer ¢alls came in, Zho may have to
“work untl sunrisc,”" Zho stated that be did pot mind,

Call 78 (TT3): On July 23, 20006, at 12:47 a.m., Jiang advised Zhu that a customer
had to cancel that night “becuuse his girlfricnd came over.” Jiang stated that the customer
would “erder again tomorrow,”
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